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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:   27 de novembre de 2012 
Horari:  18 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Jaume Alzamora Riera,  batle     
Magdalena Maria Fernández,  regidora 
Maria del Mar López Martí,  regidora 
Guillem Caldentey Crego,  regidor 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Onofre Serra Vila,   regidor 
Bartomeu Gili Nadal,   regidor 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Magdalena Llull Ferrer,  regidora 
Miguel Servera Morey,  regidor 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
No hi assisteixen: 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
Jaime Ginard Muñoz,   regidor 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’expedient sancionador núm. 1/2012. 
2. Aprovació, si s’escau, de l’expedient sancionador núm. 3/2012. 
3. Aprovació, si s’escau, de l’ocupació dels terrenys de cessió obligatòria i gratuïta de la urbanització 
s’Estanyol. 
4. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten l’Equip de Govern municipal i el grup municipal 
PSOE contra els desnonaments bancaris en execució d’accions hipotecàries. 
5. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern municipal relativa a instar la 
Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i Territori, a la convocatòria urgent de reunió dels òrgans de 
govern del Parc Natural de Llevant. 
6. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern municipal de reconeixement i 
respecte al dret d’autodeterminació. 
7. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern municipal en defensa i suport de 
mestres, professors i professores. 
8. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal de Convergència per les Illes a 
favor d’una política comercial equilibrada. 
9.  Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten el grup municipal PSOE i l’Equip de Govern 
municipal amb motiu de la política cultural de les Illes Balears a l’exterior. 
10.  Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal PSOE sobre el Pla d’obres i 
serveis 2013. 
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11. Informació sobre l’informe de l’acompliment de les obligacions de pagament del segon trimestre de 
2012, d’acord amb la Llei 15/2010, per la qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les 
operacions comercials. 
12. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació per suplement de crèdit 11/2012. 
13. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació per suplement de crèdit 12/2012. 
14. Aprovació, si s’escau, de l’aplicació per a l’acompliment d’allò que disposa el Reial decret llei 
20/2012, de mesures per garantir l’estabilitat pressupostària i de foment de la competitivitat. 
15 . Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2012. 
16. Precs i preguntes. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’expedient sancionador núm. 1/2012 
 
El batle explica els tràmits que s’han seguit en aquest expedient sancionador 1/2012. Així mateix, dóna 
informació sobre la proposta de resolució sobre la qual s’ha informat a la Comissió Informativa que, 
copiada literalment, diu: 
 
<<Ateses les actuacions dutes a terme en la fase d’instrucció del procediment sancionador en matèria de 
tinença d’animals, en relació amb la infracció comesa per Natascha Koch, que consisteix en un ca 
amollat a la via pública que incompleix l’article 6 de l’Ordenança de policia i bon govern. 
 
Atès que amb data 11 d’octubre de 2012 es va notificar la incoació del procediment sancionador a la 
persona interessada i que no ha presentat cap al·legació durant el termini establert. 
 
Una vegada vist l’expedient, examinats els documents i les informacions que hi consten; i de 
conformitat amb l’Ordenança municipal reguladora de policia i bon govern, el Decret 14/1994, de 10 de 
febrer, pel qual s’aprova el Reglament del procediment a seguir en l’exercici de la potestat 
sancionadora, el Reial decret 1398/1993, de 4 d’agost, pel qual s’aprova el Reglament per al 
procediment de l’exercici de la potestat sancionadora, i l’article 21.1.s de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases del règim local. 
 
PROPOSTA DE RESOLUCIÓ 
 
Propòs al Ple que dicti una resolució en els termes següents:  
 
1. Declarar que els fets exposats més amunt constitueixen una infracció administrativa en matèria de 
tinença d’animals, tipificada com a greu, de conformitat amb l’article 6 de l’Ordenança municipal 
reguladora de policia i bon govern. 
 
2. Imposar la sanció de multa per la quantia de 600 euros, el termini de pagament de la qual és el 
següent:  
 
a) Per a sancions notificades de l’1 al 15, fins al 20 del mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
 
b) Per a sancions notificades del 16 al 31, fins al 5 del segon mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
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La sanció s’ha d’abonar mitjançant el document de liquidació adjunt a aquesta notificació a qualsevol 
oficina de “la Caixa” o de la Banca March.  
 
ADVERTIMENT: Si transcorre el període de pagament voluntari sense que el deute s’hagi ingressat, es 
meritaran el recàrrec del període de constrenyiment i els interessos de demora corresponents. El recàrrec 
serà del 5 % quan el deute s’ingressi abans que es notifiqui la provisió de constrenyiment, de 
conformitat amb el que disposa l’article 28 de la Llei general tributària. 
 
3. Notificar la resolució a les persones interessades i indicar-hi els recursos pertinents.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, mostra la seva conformitat. Diu que és un procediment administratiu i 
que han transcorregut 6 mesos des del seu inici fins a aquest punt. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que s’absté en la votació. 
 
Els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i PSOE) i 1 abstenció (PP): 
 
1. Declarar que els fets exposats més amunt constitueixen una infracció administrativa en matèria de 
tinença d’animals, tipificada com a greu, de conformitat amb l’article 6 de l’Ordenança municipal 
reguladora de policia i bon govern. 
 
2. Imposar la sanció de multa per la quantia de 600 euros, el termini de pagament de la qual és el 
següent:  
 
a) Per a sancions notificades de l’1 al 15, fins al 20 del mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
 
b) Per a sancions notificades del 16 al 31, fins al 5 del segon mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
  
La sanció s’ha d’abonar mitjançant el document de liquidació adjunt a aquesta notificació a qualsevol 
oficina de “la Caixa” o de la Banca March.  
 
ADVERTIMENT: Si transcorre el període de pagament voluntari sense que el deute s’hagi ingressat, es 
meritaran el recàrrec del període de constrenyiment i els interessos de demora corresponents. El recàrrec 
serà del 5 % quan el deute s’ingressi abans que es notifiqui la provisió de constrenyiment, de 
conformitat amb el que disposa l’article 28 de la Llei general tributària. 
 
3. Notificar la resolució a les persones interessades i indicar-hi els recursos pertinents. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, de l’expedient sancionador núm. 3/2012 
 
El batle explica els tràmits que s’han seguit en aquest expedient sancionador 3/2012. Així mateix, dóna 
informació sobre la proposta de resolució sobre la qual es va informar a la Comissió Informativa, que, 
copiada literalment, diu: 
 
<<Ateses les actuacions dutes a terme en la fase d’instrucció del procediment sancionador en matèria de 
policia i bon govern, en relació amb la infracció comesa per Gabriele Karges, que consisteix en un ca de 
gran mida passejant a lloure per la via pública i sense que ningú es trobés al seu càrrec. 
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Atès que, amb data 15 d’octubre de 2012, es va notificar la incoació del procediment sancionador a la 
persona interessada i que no ha presentat cap al·legació durant el termini establert. 
 
Una vegada vist l’expedient i examinats els documents, les al·legacions i les informacions que hi 
consten; i de conformitat amb l’Ordenança municipal reguladora de policia i bon govern, el Decret 
14/1994, de 10 de febrer, pel qual s’aprova el Reglament del procediment a seguir en l’exercici de la 
potestat sancionadora, el Reial decret 1398/1993, de 4 d’agost, pel qual s’aprova el Reglament per al 
procediment de l’exercici de la potestat sancionadora, i l’article 21.1.s de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases del règim local. 
 
PROPOSTA DE RESOLUCIÓ 
 
Propòs al Ple que dicti una resolució en els termes següents:  
 
1. Declarar que els fets exposats més amunt constitueixen una infracció administrativa en matèria de 
policia i bon govern, tipificada com a greu, de conformitat amb l’article 6 de l’Ordenança municipal. 
 
2. Imposar la sanció de multa per la quantia de 300,00 euros, el termini de pagament de la qual és el 
següent:  
 
a) Per a sancions notificades de l’1 al 15, fins al 20 del mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
 
b) Per a sancions notificades del 16 al 31, fins al 5 del segon mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
 
La sanció s’ha d’abonar mitjançant el document de liquidació adjunt a aquesta notificació a qualsevol 
oficina de “la Caixa” o de la Banca March.  
 
ADVERTIMENT: Si transcorre el període de pagament voluntari sense que el deute s’hagi ingressat, es 
meritaran el recàrrec del període de constrenyiment i els interessos de demora corresponents. El recàrrec 
serà del 5 % quan el deute s’ingressi abans que es notifiqui la provisió de constrenyiment, de 
conformitat amb el que disposa l’article 28 de la Llei general tributària. 
 
3. Notificar la resolució a les persones interessades i indicar-hi els recursos pertinents.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, manifesta la seva conformitat.  
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que s’abstendrà en la votació. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i  PSOE) i 1 vot en contra 
(PP): 
 
1. Declarar que els fets exposats més amunt constitueixen una infracció administrativa en matèria de 
policia i bon govern, tipificada com a greu, de conformitat amb l’article 6 de l’Ordenança municipal. 
 
2. Imposar la sanció de multa per la quantia de 300,00 euros, el termini de pagament de la qual és el 
següent:  
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a) Per a sancions notificades de l’1 al 15, fins al 20 del mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
 
b) Per a sancions notificades del 16 al 31, fins al 5 del segon mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
 
La sanció s’ha d’abonar mitjançant el document de liquidació adjunt a aquesta notificació a qualsevol 
oficina de “la Caixa” o de la Banca March.  
 
ADVERTIMENT: Si transcorre el període de pagament voluntari sense que el deute s’hagi ingressat, es 
meritaran el recàrrec del període de constrenyiment i els interessos de demora corresponents. El recàrrec 
serà del 5 % quan el deute s’ingressi abans que es notifiqui la provisió de constrenyiment, de 
conformitat amb el que disposa l’article 28 de la Llei general tributària. 
 
3. Notificar la resolució a les persones interessades i indicar-hi els recursos pertinents. 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, de l’ocupació dels terrenys de cessió obligatòria i gratuïta de la 
urbanització s’Estanyol 
 
La regidora d’Hisenda i Urbanisme, Sra. Maria, explica que l’Ajuntament d’Artà va iniciar actuacions 
amb vista a l’ocupació per a la incorporació al domini públic dels sòls qualificats com a públics en 
l’àmbit de la urbanització s’Estanyol d’aquest terme municipal. 
 
A aquest efecte els Serveis Tècnics Municipals redactaren la Memòria justificativa per a l’ocupació de 
les zones verdes i vials d’aquesta urbanització. Aquesta Memòria inclou la determinació de l’àmbit de 
l’actuació, la finalitat de realitzar l’ocupació dels terrenys públics, la finca registral de la qual 
procedeixen els terrenys a ocupar i la descripció escrita i gràfica dels terrenys objecte de l’ocupació. 
 
Diu que aquest document fou aprovat per la Junta de Govern Local de 19 d’abril de 2012, que acordà 
els punts següents: 
 
<<1. Aprovar la Memòria justificativa per a l’ocupació de les zones verdes i vials de la urbanització 
s’Estanyol inclosos en la finca registral núm. 9723 d’Artà, inscrita en el tom 3485, llibre 185, foli 129, 
del Registre de la Propietat de Manacor. 
 
La Memòria ha estat redactada pels Serveis Tècnics municipals i inclou l’inventari i descripció dels 
citats sòls públics de cessió obligatòria i gratuïta. 
 
2. Amb caràcter previ a l’adopció de l’acord d’ocupació, notificar aquesta resolució als titulars de la 
finca registral citada, als quals correspon l’obligació de la cessió de les zones verdes i vials de la 
urbanització, a l’efecte que en el termini de trenta dies des de la recepció de la notificació d’aquest 
acord puguin sol·licitar la tramitació d’un projecte d’equidistribució de beneficis i càrregues en l’àmbit 
d’actuació. 
 
A aquest efecte, es fa constar que la finca registral núm. 9723 està inscrita a nom del Sr. José María 
Bosch Aymerich i del Sr. Mateo Schohl Alarcón, sent titulars del ple domini per meitats indivises. 

 
3. Sotmetre a informació pública l’expedient.>> 
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Manifesta que aquest acord es va notificar als titulars de la finca registral, concretament al Sr. José 
María Bosch Aymerich en data 30 d’abril de 2012 i al Sr. Mateo Schohl Alarcón mitjançant una 
publicació en el BOIB núm. 130, de 4 de setembre de 2012. 
 
Com que ha transcorregut el termini atorgat sense que s’hagi sol·licitat la tramitació d’un projecte 
d’equidistribució de beneficis i càrregues en l’àmbit d’actuació, es proposa al Ple de l’Ajuntament 
d’Artà que adopti els acords següents: 
 
1. Ratificar la relació dels terrenys destinats pel planejament a espais lliures públics i vials de cessió 
obligatòria i gratuïta descrits en el document Memòria justificativa, aprovada segons el que s’ha exposat 
i que se detalla a continuació: 
 
<<Espais lliures públics o zones verdes 

 
La superfície total dels espais lliures públics és de 6.921 m2, cada un dels quals es descriu a continuació: 

 
1. ELP 1: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 1.784 m2 i de 
forma irregular que limita per nord amb les parcel·les cadastrals 2483613ED2928S, 2483614ED2928S, 
2483615ED2928S, 2483616ED2928S i 2483617ED2928S; per sud amb les parcel·les cadastrals 
2483623ED2928S, 2483622ED2928S, 2483621ED2928S i amb vial; per est amb les parcel·les 
cadastrals 2583212ED2928S, 2483623ED2928S i 2483621ED2928S; i per oest amb vial i amb les 
parcel·les cadastrals 2483614ED2928S, 2483619ED2928S i 2483620ED2928S. 
2. ELP 2: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 4.085 m2 i de 
forma irregular que limita per nord amb les parcel·les cadastrals 2383705ED2928S, 2383760ED2928S, 
2383758ED2928S i 2383749ED2928S i amb vial; per sud amb vial; per est amb les parcel·les cadastrals 
2383706ED2928S, 2383707ED2928S, 2383708ED2928S, 2383709ED2928S, 2383710ED2928S, 
2383711ED2928S i 2383725ED2928S i amb dos vials; i per oest amb les parcel·les cadastrals 
2383766ED2928S, 2383746ED2928S, 2383745ED2928S, 2383743ED2928S i 2383726ED2928S i amb 
dos vials. Totalment inserida en l’ELP 2 hi ha la parcel·la amb referència cadastral 2383744ED2928S. 
3. ELP 3: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 190 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb les parcel·les cadastrals 2384102ED2928S, 2384103ED2928S i 
2384104ED2928S; per sud amb les parcel·les cadastrals 2384701ED2928S i 2384709ED2928S; per est 
amb vial; i per oest amb vial. 
4. ELP 4: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 139 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb les parcel·les cadastrals 2384110ED2928S i 2384111ED2928S; per 
sud amb les parcel·les cadastrals 2283601ED2928S i 2283610ED2928S; per est amb vial; i per oest 
amb vial. 
5. ELP 5: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 132 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb la zona marítim terrestre; per sud amb vial; per est amb la parcel·la 
cadastral 2284804ED2928S; i per oest amb la parcel·la cadastral 2282901ED2928S. 
6. ELP 6: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 89 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb la zona marítim terrestre; per sud amb vial; per est amb la parcel·la 
cadastral 2284603ED2928S; i per oest amb la parcel·la cadastral 2284801ED2928S. 
7. ELP 7: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 130 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb la zona marítim terrestre; per sud amb vial; per est amb la parcel·la 
cadastral 2384303ED2928S; i per oest amb la parcel·la cadastral 2284601ED2928S. 
8. ELP 8: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 123 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb la zona marítim terrestre; per sud amb vial; per est amb la parcel·la 
cadastral 2384501ED2928S; i per oest amb la parcel·la cadastral 2384304ED2928S. 



� ��

9. ELP 9: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 249 m2 i amb 
forma de L que limita per nord amb la zona marítim terrestre i amb la parcel·la cadastral 
2484301ED2928S; per sud amb la parcel·la cadastral 2483601ED2928S; per est amb espai lliure públic 
de la urbanització Estrella de Mar i amb la parcel·la cadastral 2484301ED2928S; i per oest amb la 
parcel·la cadastral 2384502ED2928S i amb vial. 
 
Vials 
 
La superfície total dels vials de la urbanització de s’Estanyol és de 15.423 m2, cada un dels quals es 
descriu a continuació: 
 
1. Carrer de l’Entrada: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 1.784 m2 i que uneix 
el carrer del Pla de Mar amb el camí de S’Estanyol. 
2. Carrer del Pla de Mar: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 8.940 m2 i que 
s’inicia i finalitza en el carrer del Pla de Mar. 
3. Carrer del Còdol: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 459 m2 i que uneix el 
carrer del Pla de Mar amb el carrer de la Barqueta. 
4. Carrer de la Barqueta: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 1.654 m2 i que 
uneix el carrer del Bartolí amb l’espai lliure públic ELP 2. 
5. Carrer del Bartolí: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 701 m2 i que uneix el 
carrer de la Barqueta amb el carrer de la Punta Llarga. 
6. Carrer del Pou: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 638 m2 i que uneix el 
carrer del Bartolí amb l’espai lliure públic ELP 2. 
7. Carrer de la Punta Llarga: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 1.636 m2 i que 
uneix el carrer del Bartolí amb l’espai lliure públic ELP 2. 
8. Carrer de la Coveta: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 470 m2 i que uneix 
el carrer del Pla de Mar amb el carrer de la Punta Llarga.>> 
 
2. Procedir a l’ocupació directa dels terrenys de cessió obligatòria i gratuïta descrits en l’apartat anterior. 

 
3. Notificar aquest acord al Sr. José María Bosch Aymerich i al Sr. Mateo Schohl Alarcón, titulars 
registrals de la finca de la qual procedeixen les descrites en l’apartat 1 (finca registral 9723, inscrita en 
el tom 3485, llibre 185, foli 129, d’Artà). 

 
4. Publicar aquest acord en el BOIB, en un diari i en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament. 

 
5. Expedir la certificació prevista en l’article 31 del Reial decret 1093/97, de 4 de juliol, pel qual 
s’aproven les normes complementàries al Reglament per a l’execució de la Llei hipotecària sobre 
inscripció en el Registre de la Propietat d’actes de naturalesa urbanística, una vegada que aquest acord 
no sigui susceptible de cap recurs administratiu o jurisdiccional, excepte el recurs de revisió i als efectes 
de la seva remissió al Registre de la Propietat per a la inscripció de les finques descrites en l’apartat 1. 
 
6. Sol·licitar al registrador de la propietat la inscripció dels terrenys inclosos en la Memòria justificativa 
i en l’acord a favor de l’Ajuntament i anotar-lo en l’inventari de béns de l’entitat, en l’apartat 
corresponent. 

 
A continuació, el portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que està d’acord amb aquest punt, que és la segona 
part del procés. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, també manifesta la seva conformitat. 
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Els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Ratificar la relació dels terrenys destinats pel planejament a espais lliures públics i vials de cessió 
obligatòria i gratuïta descrits en el document Memòria justificativa, aprovada segons el que s’ha exposat 
i que se detalla a continuació: 
 
<<Espais lliures públics o zones verdes 

 
La superfície total dels espais lliures públics és de 6.921 m2, cada un dels quals es descriu a continuació: 

 
1. ELP 1: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 1.784 m2 i de 
forma irregular que limita per nord amb les parcel·les cadastrals 2483613ED2928S, 2483614ED2928S, 
2483615ED2928S, 2483616ED2928S i 2483617ED2928S; per sud amb les parcel·les cadastrals 
2483623ED2928S, 2483622ED2928S, 2483621ED2928S i amb vial; per est amb les parcel·les 
cadastrals 2583212ED2928S, 2483623ED2928S i 2483621ED2928S; i per oest amb vial i amb les 
parcel·les cadastrals 2483614ED2928S, 2483619ED2928S i 2483620ED2928S. 
2. ELP 2: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 4.085 m2 i de 
forma irregular que limita per nord amb les parcel·les cadastrals 2383705ED2928S, 2383760ED2928S, 
2383758ED2928S i 2383749ED2928S i amb vial; per sud amb vial; per est amb les parcel·les cadastrals 
2383706ED2928S, 2383707ED2928S, 2383708ED2928S, 2383709ED2928S, 2383710ED2928S, 
2383711ED2928S i 2383725ED2928S i amb dos vials; i per oest amb les parcel·les cadastrals 
2383766ED2928S, 2383746ED2928S, 2383745ED2928S, 2383743ED2928S i 2383726ED2928S i amb 
dos vials. Totalment inserida en l’ELP 2 hi ha la parcel·la amb referència cadastral 2383744ED2928S. 
3. ELP 3: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 190 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb les parcel·les cadastrals 2384102ED2928S, 2384103ED2928S i 
2384104ED2928S; per sud amb les parcel·les cadastrals 2384701ED2928S i 2384709ED2928S; per est 
amb vial; i per oest amb vial. 
4. ELP 4: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 139 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb les parcel·les cadastrals 2384110ED2928S i 2384111ED2928S; per 
sud amb les parcel·les cadastrals 2283601ED2928S i 2283610ED2928S; per est amb vial; i per oest 
amb vial. 
5. ELP 5: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 132 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb la zona marítim terrestre; per sud amb vial; per est amb la parcel·la 
cadastral 2284804ED2928S; i per oest amb la parcel·la cadastral 2282901ED2928S. 
6. ELP 6: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 89 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb la zona marítim terrestre; per sud amb vial; per est amb la parcel·la 
cadastral 2284603ED2928S; i per oest amb la parcel·la cadastral 2284801ED2928S. 
7. ELP 7: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 130 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb la zona marítim terrestre; per sud amb vial; per est amb la parcel·la 
cadastral 2384303ED2928S; i per oest amb la parcel·la cadastral 2284601ED2928S. 
8. ELP 8: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 123 m2 i de forma 
allargada que limita per nord amb la zona marítim terrestre; per sud amb vial; per est amb la parcel·la 
cadastral 2384501ED2928S; i per oest amb la parcel·la cadastral 2384304ED2928S. 
9. ELP 9: Superfície de sòl qualificada com a zona verda pública d’una superfície de 249 m2 i amb 
forma de L que limita per nord amb la zona marítim terrestre i amb la parcel·la cadastral 
2484301ED2928S; per sud amb la parcel·la cadastral 2483601ED2928S; per est amb espai lliure públic 
de la urbanització Estrella de Mar i amb la parcel·la cadastral 2484301ED2928S; i per oest amb la 
parcel·la cadastral 2384502ED2928S i amb vial. 
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Vials 
 
La superfície total dels vials de la urbanització de s’Estanyol és de 15.423 m2, cada un dels quals es 
descriu a continuació: 
 
1. Carrer de l’Entrada: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 1.784 m2 i que uneix 
el carrer del Pla de Mar amb el camí de S’Estanyol. 
2. Carrer del Pla de Mar: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 8.940 m2 i que 
s’inicia i finalitza en el carrer del Pla de Mar. 
3. Carrer del Còdol: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 459 m2 i que uneix el 
carrer del Pla de Mar amb el carrer de la Barqueta. 
4. Carrer de la Barqueta: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 1.654 m2 i que 
uneix el carrer del Bartolí amb l’espai lliure públic ELP 2. 
5. Carrer del Bartolí: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 701 m2 i que uneix el 
carrer de la Barqueta amb el carrer de la Punta Llarga. 
6. Carrer del Pou: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 638 m2 i que uneix el 
carrer del Bartolí amb l’espai lliure públic ELP 2. 
7. Carrer de la Punta Llarga: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 1.636 m2 i que 
uneix el carrer del Bartolí amb l’espai lliure públic ELP 2. 
8. Carrer de la Coveta: Superfície de sòl qualificada com a vial d’una superfície de 470 m2 i que uneix 
el carrer del Pla de Mar amb el carrer de la Punta Llarga.>> 
 
2. Procedir a l’ocupació directa dels terrenys de cessió obligatòria i gratuïta descrits en l’apartat anterior. 

 
3. Notificar aquest acord al Sr. José María Bosch Aymerich i al Sr. Mateo Schohl Alarcón, titulars 
registrals de la finca de la qual procedeixen les descrites en l’apartat 1 (finca registral 9723, inscrita en 
el tom 3485, llibre 185, foli 129, d’Artà). 

 
4. Publicar aquest acord en el BOIB, en un diari i en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament. 

 
5. Expedir la certificació prevista en l’article 31 del Reial decret 1093/97, de 4 de juliol, pel qual 
s’aproven les normes complementàries al Reglament per a l’execució de la Llei hipotecària sobre 
inscripció en el Registre de la Propietat d’actes de naturalesa urbanística, una vegada que aquest acord 
no sigui susceptible de cap recurs administratiu o jurisdiccional, excepte el recurs de revisió i als efectes 
de la seva remissió al Registre de la Propietat per a la inscripció de les finques descrites en l’apartat 1. 
 
6. Sol·licitar al registrador de la propietat la inscripció dels terrenys inclosos en la Memòria justificativa 
i en l’acord a favor de l’Ajuntament i anotar-lo en l’inventari de béns de l’entitat, en l’apartat 
corresponent. 

 
 
4. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenten l’Equip de Govern municipal i el grup 
municipal PSOE contra dels desnonaments bancaris en execució d’accions hipotecàries 
 
El batle fa un resum de la moció, que, copiada literalment, diu. 
 
<<L’actual conjuntura econòmica en la qual vivim suposa la necessitat que des de les administracions 
públiques en general i des de l’Ajuntament d’Artà en particular, es duguin a terme actuacions 
encaminades a garantir que els constants desnonaments hipotecaris que s’executen en contra de famílies 
treballadores, les quals han vist minvats els seus ingressos en els darrers anys, com a conseqüència de la 



����

forta crisi econòmica que sofreix el país. Crisi econòmica que en cap dels casos, ha estat provocada per 
part d’aquestes famílies i ara, són les grans responsables d’aquesta crisi, les entitats bancàries, qui estan 
provocant situacions dramàtiques de persones que perden el seu habitatge, que són desnonades del seu 
habitatge i que han de seguir suportant la càrrega de seguir pagant el préstec atorgat, tot això tenint sota 
la seva responsabilitat a menors, i en els pitjors dels casos, a persones amb dependència. 
 
Arran de la proposta de la modificació de la normativa reguladora en matèria de desnonaments per raó 
d’execucions hipotecàries i que des de l’Advocacia General del Tribunal de Justícia de la Unió Europea, 
la qual ha qüestionat la dubtosa legalitat d’alguns aspectes del sistema d’execucions en aquest sentit. 
 
Per tot això, l’Equip de Govern conscient de la situació crítica que s’està vivint en aquest municipi com 
a conseqüència de les properes execucions de desnonaments d’habitatges per part de les entitats 
bancàries, manifesta la seva absoluta oposició a aquesta sèrie d’actuacions legals, si bé injustes dirigides 
únicament a incrementar la situació de crisi existent a les famílies més desprotegides i en manco 
recursos econòmics. 
 
En aquest sentit, des de l’Ajuntament d’Artà es duran a terme tota una sèrie d’actuacions consistents en 
determinar la procedència i valoració de la situació personal, social i econòmica de cadascun dels casos 
pendents de ser desnonats i amb la finalitat d’establir uns paràmetres mitjançant els quals es puguin 
qualificar les situacions de crítiques. 
 
Amb l’objecte d’afrontar el problema i amb la intenció d’arribar a una solució amb totes les parts 
intervinents en els processos de desnonament, l’Equip de Govern proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà 
que adopti els següents 
 
ACORDS: 
 
1. Manifestar la seva més absoluta oposició a tots els procediments d’execució hipotecària que 
s’estiguin tramitant en aquest terme municipal per part de les entitats bancàries, adoptats en situacions 
legals i personals crítiques en tant que no es modifiqui la normativa reguladora vigent. 
 
2. Instar les entitats bancàries per tal que valorin i analitzin cadascun dels casos de desnonament i 
ofereixin als interessats d’aquests alternatives que minvin les conseqüències que derivin de tals 
procediments, com ara establiments de moratòries, arrendaments socials dels immobles, etc. 
 
3. Declarar tota entitat bancària del terme municipal d’Artà que executi un desnonament d’habitatge per 
execució hipotecària en situacions personals i familiars crítiques com a empresa “NON GRATA” dins 
del nostre municipi, amb totes conseqüències que això provoqui. 
 
4. Donar ordre a la Policia Local d’Artà per tal que no faci cap tipus d’acte de presència a qualsevol 
desnonament d’aquest tipus que s’executi en el terme municipal. 
 
5. Trametre aquest acord a totes les entitats bancàries que tenen domicili a Artà on l’Ajuntament tengui 
compte obert i a la Policia Local.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, manifesta que ja varen manifestar la seva adhesió. Diu que no s’ha 
pogut arribar a l’acord que ells havien desitjat. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que s’abstendrà en la votació. Opina que amb aquesta moció l’Equip 
de Govern demostra el seu oportunisme, ja que, a més, no aporta cap solució. Tot seguit, enumera els 
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casos d’excepció de desnonaments aprovats pel PP. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i PSOE) i 1 abstenció (PP), 
en relació a la moció presentada per l’Equip de Govern i pel grup municipal PSOE en contra dels 
desnonaments bancaris en execució d’accions hipotecàries: 
  
1. Manifestar la seva més absoluta oposició a tots els procediments d’execució hipotecària que 
s’estiguin tramitant en aquest terme municipal per part de les entitats bancàries, adoptats en situacions 
legals i personals crítiques en tant que no es modifiqui la normativa reguladora vigent. 
 
2. Instar les entitats bancàries per tal que valorin i analitzin cadascun dels casos de desnonament i 
ofereixin als interessats d’aquests alternatives que minvin les conseqüències que derivin de tals 
procediments, com ara establiments de moratòries, arrendaments socials dels immobles, etc. 
 
3. Declarar tota entitat bancària del terme municipal d’Artà que executi un desnonament d’habitatge per 
execució hipotecària en situacions personals i familiars crítiques com a empresa “NON GRATA” dins 
del nostre municipi, amb totes conseqüències que això provoqui. 
 
4. Donar ordre a la Policia Local d’Artà per tal que no faci cap tipus d’acte de presència a qualsevol 
desnonament d’aquest tipus que s’executi en el terme municipal. 
 
5. Trametre aquest acord a totes les entitats bancàries que tenen domicili a Artà on l’Ajuntament tengui 
compte obert i a la Policia Local. 
 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern municipal relativa a instar 
la Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i Territori, a la convocatòria urgent de reunió dels 
òrgans de govern del Parc Natural de Llevant 
 
El portaveu d’Iniciativa Verds, Sr. Caldentey, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu. 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
- Atès el Decret 127/2001, de 9 de novembre, pel qual es declaren el Parc Natural de la Península de 
Llevant i les reserves naturals del cap de Ferrutx i del cap des Freu, en què, preceptivament i d’acord 
amb la legislació vigent, es creaven l’Autoritat de Gestió i la Junta Rectora, per donar aplicació al 
principi de la “gestió compartida” d’aquest espai natural protegit. 
- Atès el Decret 58/2002, de 12 d’abril, pel qual es modifiquen el Decret 121/2001, de 19 d’octubre, pel 
qual es declara s’Albufereta reserva natural; el Decret 127/2001, de 9 de novembre, pel qual es declara 
el parc natural de la península de Llevant i les reserves naturals de cap de Ferrutx i cap des Freu; i el 
Decret 24/2002, de 15 de febrer, pel qual es declara el parc natural de cala d’Hort, cap Llentrisca i sa 
Talaia i les reserves naturals des Vedrà i des Vedranell i dels Illots de Ponent, en què s’afegia com a 
representant de la Junta Rectora el següent membre: -un representant de l’Ajuntament de Sant Llorenç 
des Cardassar. 
 
- Atès que d’aquesta forma, en els òrgans destinats a la “gestió compartida” (Autoritat de Gestió i Junta 
Rectora), hi tenien representació membres dels ajuntaments de Capdepera, Sant Llorenç i Son Servera. 
 
- Atesa la retallada en les dimensions territorials d’aquest espai natural protegit que comportà (de 
16.232 Ha terrestres, a les actuals 1.586 Ha) la Llei 10/2003, per la qual l’àmbit territorial del Parc 
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Natural de Llevant es limitava a les finques públiques d’Albarca i Es Verger, ambdues ubicades en el 
nostre municipi. 
 
- Atès que en diferents ocasions, també més recentment amb ocasió dels tràmits conduents a la 
supressió del Consorci de Finques Públiques d’Albarca-Es Verger —supressió ratificada pel Ple 
d’aquesta corporació el passat mes de juliol—, s’ha donat trasllat a la Conselleria de la necessitat 
d’actualitzar i adequar a la nova realitat del Parc Natural de Llevant la composició dels esmentats 
òrgans destinats a la gestió compartida d’aquest espai natural protegit. 
 
- Atès el que estableix l’article 14 de l’esmentat Decret 127/2001:  
 
“Mesures de foment de l’activitat econòmica compatible amb la conservació 
1. La Conselleria de Medi Ambient, amb l’escaient col·laboració d’altres administracions i institucions, 
elaborarà un pla integral de sostenibilitat del Parc Natural de Llevant, que establirà les línies de foment 
d’activitats compatibles amb el desenvolupament de la comarca i la conservació del Parc, com també la 
millora de les condicions de vida dels seus habitants. 
2. En el marc del Pla integral de sostenibilitat del Parc Natural, el Govern de les Illes Balears podrà 
adoptar mesures concretes de foment, les quals hauran de comptar amb el previ informe favorable de 
l’autoritat de gestió.” 
 
- Atès que fa anys que no es reuneixen l’Autoritat de Gestió ni la Junta Rectora, ja que el passat mes de 
juny, es va convocar per part de la Conselleria una reunió de la Junta Rectora que s’havia de fer dia 6 de 
juliol, reunió en la qual s’havien d’aprovar les memòries de gestió de 2010 i 2011, el programa anual 
d’execució de 2012 i l’acta de la darrera sessió (que es va fer dia 28 de juliol de 2010), i que aquesta 
convocatòria, però, va ser anul·lada per la mateixa Conselleria, pocs dies abans de la reunió programada 
(dia 2 de juliol). 
 
- Atès que el 25 de febrer de 2011 la Junta Rectora del Consorci de Finques Públiques d’Albarca-Es 
Verger va acordar dissoldre el Consorci Albarca-Es Verger amb efectes de 30 d’abril de 2011 i que 
l’entitat Espais de Natura Balear n’assumís les activitats i obligacions, com també tot el personal 
vinculat al Consorci. 
 
- Atès que darrerament es prenen mesures econòmiques (com la rescissió del contracte de lloguer del 
local on fins ara s’ha ubicat l’oficina del Parc Natural) i de retall de personal de l’empresa Espais de 
Natura Balear —que és l’ens públic encarregat de la gestió d’aquest espai natural protegit—, mesures 
que en cap moment no han estat comunicades a l’Ajuntament d’Artà ni s’ha fet cap consulta al respecte, 
tot i la importància que aquest ajuntament atorga al Parc Natural de Llevant. 
 
Per tot aquests motius, es proposen els següents 
 
ACORDS: 
 
1. Sol·licitar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori la convocatòria urgent de  la reunió de 
l’Autoritat de Gestió i de la Junta Rectora del Parc Natural de Llevant. 
 
2. Sol·licitar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori la modificació de la composició 
d’aquests òrgans que possibiliten la gestió compartida del Parc Natural de Llevant. 
 
3. Comunicar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori la voluntat d’aquest Ajuntament de 
participar i col·laborar, si s’escau i en la mesura del que sigui possible, amb la Conselleria amb 
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l’objectiu que les oficines del Parc Natural romanguin en el nucli urbà d’Artà, mantenint la proximitat 
amb la ciutadania i la seva visibilitat i presència actuals, i mantenint també al seu còmode abast altres 
serveis propis de la Conselleria que s’hi ofereixen. 
 
4. Demanar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori que no es redueixin els serveis que 
actualment es desenvolupen al Parc Natural de Llevant (educació ambiental, servei als refugis, 
manteniment de finques i tasques agrícoles, tasques de conservació d’espècies, vigilància i prevenció 
d’incendis, etc). 
 
5. Trametre aquest acord al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori.>> 

 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que no hi està totalment d’acord. Opina que és hora que el PP 
clarifiqui el que vol del Parc de Llevant. Demana que el PP local promogui una reunió que pot ser 
satisfactòria per a tots. Manifesta que votarà a favor de la moció. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que el PP d’Artà li dóna molta importància al Parc de Llevant. 
Mostra la seva conformitat amb els punts1 i 2 de la part dispositiva; discrepa del punt número 3, diu que 
aquestes oficines han costat molt i que es traslladaran a l’Alqueria Vella. I, en relació al quart punt, diu 
que no està previst cap reducció de serveis. 
 
El portaveu d’Iniciativa Verds, Sr. Caldentey, explica que no es va iniciar cap negociació amb els 
propietaris de les oficines. Sap, diu, que han costat molt. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que la Junta Local del PP ha fet tot l’impossible damunt aquest tema i 
diu que faran més. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, li demana que ajudin a concertar una reunió sobre el futur del Parc 
Natural de Llevant. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, li diu que ho intentarà. 
 
El batle diu al regidor del PP que, si vol, pot fer qualque esmena referent al tercer i quart punt de la part 
dispositiva de la moció per votar a favor. 
 
La regidora delegada de Sanitat i Serveis Socials, Sra. Sureda, comenta que a l’Alqueria Vella s’ha fet 
la rehabilitació, ja que s’havien de traslladar allà les oficines del Consorci. Diu que estan obligats a fer 
una reunió a l’any i que encara no s’ha fet. El PP d’Artà sempre ha defensat donar força a l’Ajuntament 
en la Junta Rectora. Diu que, per donar força a l’Ajuntament, el PP ha de presentar les esmenes que 
estimi oportunes i votar a favor. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, en relació a la moció que presenta l’Equip de Govern municipal, 
relativa a instar la Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i Territori a la convocatòria urgent de 
reunió dels òrgans de govern del Parc Natural de Llevant: 
 
1. Sol·licitar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori la convocatòria urgent de  la reunió de 
l’Autoritat de Gestió i de la Junta Rectora del Parc Natural de Llevant. 
 
2. Sol·licitar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori la modificació de la composició 
d’aquests òrgans que possibiliten la gestió compartida del Parc Natural de Llevant. 
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3. Comunicar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori la voluntat d’aquest Ajuntament de 
participar i col·laborar, si s’escau i en la mesura del que sigui possible, amb la Conselleria amb 
l’objectiu que les oficines del Parc Natural romanguin en el nucli urbà d’Artà, mantenint la proximitat 
amb la ciutadania i la seva visibilitat i presència actuals, i mantenint també al seu còmode abast altres 
serveis propis de la Conselleria que s’hi ofereixen. 
 
4. Demanar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori que no es redueixin els serveis que 
actualment es desenvolupen al Parc Natural de Llevant (educació ambiental, servei als refugis, 
manteniment de finques i tasques agrícoles, tasques de conservació d’espècies, vigilància i prevenció 
d’incendis, etc). 
 
5. Trametre aquest acord al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori. 
 
 
6. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern municipal de reconeixement 
i respecte al dret d’autodeterminació 
 
El batle explica la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<L’onze de setembre milers de persones es manifestaren massivament als carrers cèntrics de Barcelona 
per reclamar l’autodeterminació de Catalunya sota el lema “Catalunya, nou estat d’Europa”. De manera 
democràtica i pacífica, es va voler fer evident un sentiment nacional inqüestionable, històricament 
arrelat, i una clara reivindicació social davant una la situació econòmica, social i cultural. 
 
Lamentablement, d’aleshores ençà, s’han fet declaracions i expressat opinions, tant a títol personal com 
institucional, que qüestionen i en el pitjors dels casos ataquen el dret a decidir, les consultes populars i 
el dret a l’autodeterminació que tenen els pobles. 
 
Des de les Illes Balears, ens cal expressar i exigir clarament respecte a tot procés democràtic i pacífic 
construït des de la voluntat popular, i no només per l’afinitat cultural i històrica que ens uneix amb 
Catalunya, sinó perquè el nostre país, que té condició inqüestionable de nacionalitat, pot esgrimir tant o 
més motius d’injustícia i discriminació econòmica, fiscal, social i cultural. 
 
Les Illes Balears fan una aportació a l’Estat de l’ordre del 14 % del seu PIB (uns 3.000 milions anuals), 
és una magnitud insòlita entre territoris que compten amb un parlament, la qual cosa afecta greument el 
sistema de benestar per als nostres ciutadans, la pèrdua de renda, i les eines per afrontar aquest moment 
tan crític. A més, l’Estat mantén una dinàmica castellanitzadora que no reconeix la diversitat ni la tracta 
com una riquesa. 
 
El dret d’autodeterminació dels pobles ha estat reconegut internacionalment i ratificat repetidament: 
Pacte internacional de drets civils i polítics (1966), Declaració dels drets humans de les Nacions Unides 
(1970), resolucions de l’Assemblea General de l’ONU (1995), etc. 
 
Tota comunitat nacional té dret a decidir de manera lliure i democràtica la seva condició i estatut polític, 
a fi d’aconseguir un desenvolupament econòmic, social i cultural propi. Tal és el cas de les Illes Balears 
que té dret, i fins i tot deure fonamental, a l’existència, a construir el seu propi futur, a la pròpia llengua 
i cultura, a promoure la seva identitat i a la lliure cooperació per aconseguir el bé comú.  
 
D’altra banda, cal recordar que l’Estatut d’Autonomia actualment en vigor estableix la competència de 
la comunitat autònoma per a la fer consultes populars. Aquesta competència encara no ha estat 
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desplegada. 
 
Per tot això, l’Equip de Govern de l’Ajuntament d’Artà proposa que el Ple adopti els següents  
 
ACORDS: 
 
1. L’Ajuntament d’Artà rebutja els intents recentralitzadors per part de l’Administració central de 
l’Estat, i reafirma la voluntat perquè es continuï exercint l’autogovern de les Illes Balears de forma 
plena.  
 
2. L’Ajuntament d’Artà manifesta el ple suport a totes aquelles iniciatives de la societat civil i/o 
institucions, orientades i desenvolupades democràticament i pacíficament, que fomentin la informació, 
la consulta popular i la concreció del dret a decidir dels pobles. 
 
3. L’Ajuntament d’Artà insta el Govern de l’Estat a arbitrar els mecanismes legals i polítics oportuns 
perquè les comunitats autònomes puguin celebrar consultes populars de caràcter vinculant sobre totes 
aquelles matèries que considerin oportunes, incloent-hi l’exercici del dret de decidir. 
 
4. L’Ajuntament d’Artà insta el Parlament de les Illes Balears a desenvolupar l’Estatut d’Autonomia per 
regular la competència de celebració de consultes populars. 
 
5. L’Ajuntament manifesta i exigeix el màxim respecte al dret d’autodeterminació dels pobles, com a 
principi fonamental dels drets humans i reconegut internacionalment.  
 
6. L’Ajuntament d’Artà manifesta que el poble de les Illes Balears té el dret de decidir lliurement sobre 
el seu futur com a comunitat política, i no renuncia a exercir aquest dret en el moment que així ho 
determini la voluntat popular expressada democràticament i pacíficament. 
 
7. Trametre aquests acords al Govern de l’Estat, al Govern de les Illes Balears i als grups parlamentaris 
del Parlament de les Illes Balears.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, considera que és una moció una mica complexa. Diu que està d’acord 
amb el tema de la recentralització que ha posat en marxa el PP, que ha tirat per terra el que el PSOE ha 
intentat fer durant 8 anys. Diu que estan d’acord amb el punt quart de la part dispositiva, sempre que es 
tracti de fer consultes populars dins la legalitat. Finalment, manifesta que paraules com 
autodeterminació els sona pes aprofitar la conjuntura actual. A continuació, diu que s’abstendran en la 
votació. 
 
El batle diu que la consulta popular que es proposa en el punt quart de la part dispositiva de la moció és 
dins la legalitat.  

 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que no vota aquesta moció i s’absenta de la votació. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 3 abstencions (PSOE), en 
relació a la Moció relativa al reconeixement i respecte al dret d’autodeterminació presentada per l’Equip 
de Govern: 
 
1. L’Ajuntament d’Artà rebutja els intents recentralitzadors per part de l’Administració central de 
l’Estat, i reafirma la voluntat perquè es continuï exercint l’autogovern de les Illes Balears de forma 
plena.  
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2. L’Ajuntament d’Artà manifesta el ple suport a totes aquelles iniciatives de la societat civil i/o 
institucions, orientades i desenvolupades democràticament i pacíficament, que fomentin la informació, 
la consulta popular i la concreció del dret a decidir dels pobles. 
 
3. L’Ajuntament d’Artà insta el Govern de l’Estat a arbitrar els mecanismes legals i polítics oportuns 
perquè les comunitats autònomes puguin celebrar consultes populars de caràcter vinculant sobre totes 
aquelles matèries que considerin oportunes, incloent-hi l’exercici del dret de decidir. 
 
4. L’Ajuntament d’Artà insta el Parlament de les Illes Balears a desenvolupar l’Estatut d’Autonomia per 
regular la competència de celebració de consultes populars. 
 
5. L’Ajuntament manifesta i exigeix el màxim respecte al dret d’autodeterminació dels pobles, com a 
principi fonamental dels drets humans i reconegut internacionalment.  
 
6. L’Ajuntament d’Artà manifesta que el poble de les Illes Balears té el dret de decidir lliurement sobre 
el seu futur com a comunitat política, i no renuncia a exercir aquest dret en el moment que així ho 
determini la voluntat popular expressada democràticament i pacíficament. 
 
7. Trametre aquests acords al Govern de l’Estat, al Govern de les Illes Balears i als grups parlamentaris 
del Parlament de les Illes Balears. 
 
 
7. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta l’Equip de Govern municipal en defensa i 
suport de mestres, professors i professores 
 
El batle explica la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<L’educació és un referent i un instrument per a millorar, transformar i cohesionar tota societat. 
L’accés a l’educació ha de ser universal per a garantir que tota persona tengui els mateixos drets.  
 
L’escola, com a element organitzador i gestor d’ aquest canvi, té el deure i l’obligació de defensar el bé 
comú i els drets dels infants, el que fa que els mestres, el col·lectiu d’ensenyants, treballin per a formar 
els futurs ciutadans tenint present els valors de la igualtat, la democràcia, el respecte i l’estima vers la 
cultura. Això és defensar el lliure pensament, obrir mentalitats i madurar com a persones.  
 
No és casualitat, idò, que tota dictadura tengui com a objectiu eliminar l’educació com a valor universal 
i penalitzi el col·lectiu de mestres, com els agents “perversos” que cal debilitar.  
 
Les actuacions continuades del Partit Popular, el Govern central i el Govern autonòmic tenen l’objectiu 
de controlar l’ideari dels centres escolars, instaurar el pensament únic i l’autoritarisme. Alguns 
exemples són: 
 
- Vídeo de les Noves Generacions, o Nuevas Generaciones, del Partit Popular, que a partir d’una 
recreació dramatitzada acusa al professorat de dirigir políticament els alumnes. 
- Retallades de professorat als centres públics.  
- Augment de les ràtios.  
- Declaracions continuades dels gestors polítics, president del Govern, conseller d’Educació, 
menyspreant als mestres.  
- Intent de confrontació des de la Conselleria d’Educació contra les escoles públiques.  
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- Elaboració de legislació opressiva vers els docents.  
 
La gran majoria de mestres ho són per vocació, la gran majoria també han protestat per les retallades 
econòmiques i socials, però han seguit fent la feina que la societat els ha confiat, la formació dels 
infants, del futur del nostre poble.  
 
Defensam que el professorat es mereix suport i no atacs per part de qui els ha de defensar, i per això 
l’Equip de Govern de l’Ajuntament d’Artà proposa al Ple que aprovi els següents  
 
ACORDS:  
 
1. L’Ajuntament d’Artà reconeix la tasca dels mestres, professors i professores i en aquests moments 
difícils els mostra suport i solidaritat.  
 
2. L’Ajuntament d’Artà lamenta que s’hagi editat el vídeo que acusa tendenciosament el professorat de 
mala praxi, i demana a les Noves Generacions i al Partit Popular que retirin del Youtube i d’altres vies 
de difusió el vídeo en qüestió.  
 
3. L’Ajuntament d’Artà demana la retirada de l’Esborrany d’avantprojecte de la Llei reguladora de la 
convivència escolar i de l’autoritat del professorat, ja que vulnera tant els drets del professorat com de 
l’alumnat.  
 
4. Trametre aquests acords a les Noves Generacions del Partit Popular, al Partit Popular, al conseller 
d’Educació i als centres escolars del municipi.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, manifesta el seu total suport a la moció. Creu que el PP no té clar allò 
que és educació i adoctrinament. Diu que hi ha un atac continu a la llibertat d’expressió. Manifesta que 
els mestres i els professors assumiran totes les responsabilitats que facin falta. Creu que el PP s’ha de 
tornar a pensar la política educativa, ja que la seva política dóna frustració.  
 
A més, el portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que vol presentar una esmena, que consisteix en afegir un 
punt a la part dispositiva de la moció: 
 
“L’Ajuntament d’Artà demana la retirada de l’Esborrany d’avantprojecte de la Llei sobre l’ús dels 
símbols institucionals de les Illes Balears i sobre l’ús de mobles i immobles afectes a l’ús públic.” 
 
Seguidament, el portaveu del PSOE diu que votaran a favor de la moció. 

El regidor del PP, Sr. Servera, llegeix la seva intervenció, que, copiada literalment, diu: 

<<Estem totalment d’acord amb el que introdueix la moció, des que l’educació és un referent i un 
instrument, etc., fins al comentari que fa sobre els objectius de les dictadures.  
 
És totalment fals que les actuacions continuades del Govern central i el Govern autonòmic tenen 
l’objectiu de controlar l’ideari dels centres escolars, instaurar el pensament únic i l’autoritarisme, i és un 
insult que un grup com el que vostè representa pugui pensar el que ha escrit. 
 
Les retallades del professorat estan lligades a l’increment del número d’hores lectives del professorat de 
secundària que ha passat de fer-ne entre 18 a 21 hores a fer-ne entre 20 i 21. Com a conseqüència, 
òbviament, no s’ha necessitat contractar tant de professorat interí. I això no vol dir que la Conselleria 
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d’Educació i les persones que hi treballen, que també fan més hores i també han sofert les reduccions 
del sou (començant per la reducció de entre el 5 i el 10 % del Govern del Sr. Rodríguez Zapatero) com 
tothom (funcionaris, no funcionaris) estan molt preocupats per les persones que s’han quedat sense feina 
i es desviuen perquè tinguin feina al més aviat possible. Cal recordar que els mestres de primària fan 25 
hores lectives i que el professorat de la concertada més de 21 hores lectives. Si estudien aquestes dades 
a nivell europeu, veuran que en aquests moments estam situats en valors correctes. 
 
Les ràtios s’han incrementat en un % mínim. De fet, si mirem l’anuari de l’educació de les Illes Balears 
presentat dia 21 de novembre, podrà comprovar que les ràtios estan en uns marges, que ni de bon tros, 
estan en la part superior de les estadístiques. Per tant aquest increment és del tot assumible. Cal 
recordar, una vegada més, que aquests ajustaments (retallades) qualque cosa tenen a veure amb la gestió 
econòmica de l’administració dels darrers anys. 
 
L’única declaració del president del Govern i del conseller d’Educació en relació als docents, la podrà 
trobar a les actes del Parlament de les Illes Balears; la declaració feta, justament el dia que la Unesco 
publicava un informe més, en el qual es tornava a incidir en els resultats educatius de les Illes Balears, 
en el sentit d’agrair la feina que es fa en els centres educatius de les Balears i una proposició del PSOE 
amb esmenes del PP en el sentit de reforçar el professorat. Ambdues declaracions i proposicions, 
aprovades per assentiment de tothom; a més de les declaracions que es fan contínuament no només pel 
conseller o president, sinó per altres gestors educatius en favor de la tasca cabdal dels docents. El que 
vostès afirmen tan a la lleugera és una falsedat. 
 
No hi ha cap confrontació amb l’escola pública, aquesta és una altra falsedat alimentada per vostès i per 
la conveniència d’alguns mitjans de comunicació que treuen titulars polèmics amb l’únic objectiu de 
desestabilitzar. 

Donem suport, com amb tots els actes i mocions dels ajuntaments i parlaments, al punt 1 de la seva 
moció. 

En referència a la proposta presentada com Esborrany d’avantprojecte de la Llei reguladora de la 
convivència escolar i de l’autoritat del professorat, la proposta es posa en marxa pels següents motius: 
 
- Proposició del PSOE al Parlament de les Illes Balears feta el mes de juliol de 2011, en la qual es 
demana reforçar la tasca del professorat i entre d’altres, els serveis jurídics al seu abast. La proposta 
amb algunes esmenes del PP fou aprovada per assentiment de tothom. 
- L’oportunitat de millorar alguns aspectes del decret vigent: la participació de tota la comunitat 
educativa. 
- No és una ruptura amb el decret. De fet, tota la feina de prevenció, gestió de convivència, resolució 
dialogada del conflicte és del decret.      
- Com deia és un esborrany. Ara, amb totes les aportacions rebudes i amb el propi esborrany es 
començarà a construir el consens (es parlarà amb totes les entitats, grups..., que han fet aportacions. El 
consens continuarà amb la remissió del text al CEIB, Consell Consultiu, Advocacia de la CA, i després 
de tota la tramitació parlamentària. 
 
Vostès demanen la retirada per vulnerar els drets del professorat. Quins drets? La llibertat de càtedra?  
 
Aquest és un dret de màxima protecció, ja que està a la nostra estimada Constitució Espanyola. Quan 
parlem d’ensenyament no universitari la llibertat de càtedra esdevé modulada per les característiques 
pròpies del lloc docent; la maduresa de l’alumnat, els currículums, les programacions de les àrees o 
matèries, les programacions d’aula, les decisions pedagògiques del Claustre de professorat, etc. És clar, 
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vostès, de manera intencionada han fixat el focus de la proposta en els articles 151 i el 154. La seva 
proposta de retirada de l’avantprojecte demostra dues coses: primer, que no han llegit la proposta 
d’avantprojecte, entre d’altres coses perquè no els interessa res del que faci aquest Govern; i segon, la 
seva proposta demostra un profund desconeixement de la legislació. Les paraules “textuals” de l’article 
les trobarà a l’Estatut bàsic de l’empleat públic de 2007 (normativa estatal del PSOE). Les sancions i la 
tipificació, la podrà trobar al règim sancionador de la funció pública de la CAIB (1995). També trobarà 
les referències sobre la neutralitat a la Llei de funció pública de la CAIB de 2007 i a la Llei orgànica 
reguladora del dret a l’educació de 1985. La inclusió del títol en la llei no és més que fer un recull de la 
normativa que afecta el personal docent i no docent, una guia, un bé per al professorat i personal no 
docent que fa feina als centres educatius. És un exercici de maduresa democràtica que siguem capaços 
de parlar de drets i deures de famílies, docents, no docents i alumnes i dels règims sancionadors en la 
mateixa norma. així i tot, la norma no té esperit sancionador, té esperit participatiu en la línia del decret 
vigent. 
 
Per altra banda, fan referència als drets de l’alumnat. Es refereixen al dret de reunió, manifestació, 
inassistència a classe, etc.? Per suposat que el tenen. És un dret reconegut en la LODE i ampliat a la 
LOE. El fet que no aparegui a l’esborrany es deu a una raó: aquest dret té un problema que no es preveu 
i que ningú aplica. Segons les esmentades normatives, l’exercici d’aquest dret no pot anar en contra del 
normal desenvolupament de l’activitat docent. Aquest dret apareix desenvolupat en el decret de drets i 
deures d’alumnes actual amb un procediment regulador que no s’utilitza. De fet, el que fan els directius 
dels centres, amb bon criteri, és permetre l’assistència de l’alumnat a les manifestacions si tenen el 
consentiment dels pares o si la justifiquen després. La regulació d’aquest dret s’esmenarà en el 
document que ha d’anar al Consell Escolar de les Illes Balears, una vegada escoltats els directius dels 
centres de secundària. 
 
No és, per tant, cap atac ni al col·lectiu docent, ni al no docent, ni als alumnes, ni a ningú. La seva 
proposta no té cap fonament i no va més enllà d’assetjar i enderrocar els que l’han proposada. Però 
pensin que darrere de tot hi ha persones que fan feina pel bé de tota la societat i de forma legítima.  
 
Per això, no podem donar suport al punt 2 de la seva moció.>> 
 
El batle diu que reconeixen el vídeo de les Noves Generacions, perquè no l’han citat. Opina que el 
regidor del PP fa un discurs absent del coneixement del que passa a les aules. Les retallades dels 
professors afecten directament l’ensenyança. Diuen que des del Govern no es fa un confrontació amb 
els centres d’educació i demà hi ha una manifestació que ha estat promoguda pel Govern. El batle diu 
que accepta l’esmena presentada pel PSOE. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que demanaria al Sr. Bosch que, en lloc d’anar a Cabrera, vagi a 
una classe de nins de 3 anys. Informa que l’article 151 i l’article 152 han generat controvèrsia, ja que 
estableixen que, si qualque professor no accepta les indicacions del Govern, podrà ser traslladat a una 
altra illa. Convida a reflexionar al regidor del PP amb les dades del deute que el Govern envia als 
municipis. Ell ha confrontat les dades amb les del seu centre i no quadren. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que han de consultar les opinions que s’han donat en l’IES d’Artà 
quant a l’adoctrinament. 
 
El batle li demana que ho expliqui i li convida a anar demà a una tancada que es fa en l’IES d’Artà. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que el regidor del PP acusa l’IES d’Artà d’adoctrinament. 
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El regidor del PP, Sr. Servera, diu que ell no ho ha dit, que ha estat l’hemeroteca. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, I-Verds i PSOE) i 1 abstenció (PP), 
en relació a la moció presentada per l’Equip de Govern en defensa i suport de mestres, professors i 
professores: 
 
1. L’Ajuntament d’Artà reconeix la tasca dels mestres, professors i professores i en aquests moments 
difícils els mostra suport i solidaritat.  
 
2. L’Ajuntament d’Artà lamenta que s’hagi editat el vídeo que acusa tendenciosament el professorat de 
mala praxi, i demana a les Noves Generacions i al Partit Popular que retirin del Youtube i d’altres vies 
de difusió el vídeo en qüestió.  
 
3. L’Ajuntament d’Artà demana la retirada de l’Esborrany d’avantprojecte de la Llei reguladora de la 
convivència escolar i de l’autoritat del professorat, ja que vulnera tant els drets del professorat com de 
l’alumnat.  
 
4. L’Ajuntament d’Artà demana la retirada de l’Esborrany d’avantprojecte de la Llei sobre l’ús dels 
símbols institucionals de les Illes Balears i sobre l’ús de mobles i immobles afectes a l’ús públic. 
 
5. Trametre aquests acords a les Noves Generacions del Partit Popular, al Partit Popular, al conseller 
d’Educació i als centres escolars del municipi. 
 
 
8. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal de Convergència per les Illes 
a favor d’una política comercial equilibrada 
 
El portaveu de CxI, Sr. Gili, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Vist que l’article 13 de la Llei 11/2001, d’ordenació de l’activitat comercial de les Illes Balears, 
estableix que es consideren grans establiments comercials els comerços que tenguin una superfície útil 
per a l’exposició i venda superior a 700 metres quadrats a Mallorca i 400 metres quadrats a Menorca, 
Eivissa i Formentera.  
 
Vist que l’article 57 de la Llei 6/1999, de directrius d’ordenació territorial, preveu l’existència d’un pla 
director sectorial d’equipaments comercials; i vist que l’article 1 de la Llei 2/2001, d’atribució de 
competències als consells insulars en matèria d’ordenació territorial, estableix que correspon als 
consells l’elaboració i aprovació del Pla director sectorial d’equipaments comercials.  
 
Vist que l’article 17 de la Llei14/2000, d’ordenació territorial, estableix que simultàniament o amb 
posterioritat a l’acte d’iniciació del procediment per a la formulació d’un instrument d’ordenació 
territorial o de revisió o modificació, i que l’òrgan competent per dictar-lo pot apreciar motivadament la 
necessitat d’elaborar una norma territorial cautelar i definir-ne l’àmbit, la finalitat i el contingut bàsic. I 
que aquesta norma regirà fins a l’entrada en vigor de l’instrument d’ordenació corresponent.  
 
Vist que el Govern de l’Estat i el Govern de les Illes Balears, a través de normes com el Reial decret llei 
20/2012, de liberalització del sector comercial, com la Llei 7/2012, de mesures urgents per a l’ordenació 
urbanística sostenible, o el més recent Decret llei 11/2011, d’ordenació de l’activitat comercial, i a 
través de diverses polítiques, s’estan afavorint clarament les grans superfícies en detriment del petit i 
mitjà comerç i en detriment d’un model de ciutat més compacta, amb uns centres urbans vius, en 
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detriment d’un model territorial i urbanístic més sostenible ja que evita desplaçaments i consums 
territorials.  
 
Vist que no és cert que la Directiva 2006/123/CE, de serveis en el mercat interior, prohibeixi establir 
límits i dur a terme una activitat de planificació territorial determinant de la ubicació adequada dels 
establiments comercials.  
 
Vist que el sector del petit i mitjà comerç és un sector econòmic estratègic per a les Illes Balears, per la 
gran quantitat d’empreses i treballadors que hi fan feina i per l’articulació d’un determinat model 
territorial ja assenyalat.  
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següents 
 
ACORDS: 
 
1. Instar el Consell de Mallorca a redactar i aprovar al més aviat possible un pla director sectorial de 
comerç que reguli i doni seguretat jurídica a aquest sector estratègic de l’economia balear.  
 
2. Instar el Consell de Mallorca perquè adopti les mesures cautelars necessàries per garantir l’eficàcia 
del futur pla director sectorial de comerç, suspenent la instal·lació de grans establiments comercials que 
puguin ser incompatibles amb les noves determinacions a adoptar. 
 
3. Instar el Govern balear que consensuï amb el petit i mitjà comerç la política comercial que es vol 
desenvolupar i molt especialment els canvis a nivell d’horaris d’obertura, declaració de zones 
d’afluència turística i altres modificacions que puguin distorsionar l’equilibri entre petit i mitjà comerç i 
grans superfícies comercials, tot repensant i arribant a un acord sobre les determinacions fixades al 
Decret llei 11/2012.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, manifesta la seva conformitat i diu que és la mateixa moció que ha 
presentat el Consell de Mallorca. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, també manifesta la seva conformitat. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Instar el Consell de Mallorca a redactar i aprovar al més aviat possible un pla director sectorial de 
comerç que reguli i doni seguretat jurídica a aquest sector estratègic de l’economia balear.  
 
2. Instar el Consell de Mallorca perquè adopti les mesures cautelars necessàries per garantir l’eficàcia 
del futur pla director sectorial de comerç, suspenent la instal·lació de grans establiments comercials que 
puguin ser incompatibles amb les noves determinacions a adoptar. 
 
3. Instar el Govern balear que consensuï amb el petit i mitjà comerç la política comercial que es vol 
desenvolupar i molt especialment els canvis a nivell d’horaris d’obertura, declaració de zones 
d’afluència turística i altres modificacions que puguin distorsionar l’equilibri entre petit i mitjà comerç i 
grans superfícies comercials, tot repensant i arribant a un acord sobre les determinacions fixades al 
Decret llei 11/2012. 
 
 
9.  Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal PSOE i l’Equip de Govern 
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municipal amb motiu de la política cultural de les Illes Balears a l’exterior 
 
La regidora del PSOE, Sra. Ginard, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
El passat dia 8 de novembre, el Govern de les Illes Balears va anunciar que abandonaria l’Institut 
Ramon Llull, consorci integrat inicialment per la Generalitat de Catalunya i la comunitat autònoma de 
les Illes Balears. 
 
Aquest consorci era una eina de projecció exterior de la llengua catalana i de la cultura que s’hi 
expressava en totes les seves modalitats, matèries i mitjans d’expressió. Els objectius fonamentalment 
eren la promoció de l’ensenyament del català, la seva difusió a l’exterior, el coneixement de la literatura 
que s’expressa en llengua catalana, la difusió del pensament, l’assaig i la investigació a l’exterior, a més 
de la promoció de les relacions, els projectes i les iniciatives conjuntes amb institucions i organismes de 
projecció de la cultura, de dins o fora del domini lingüístic. 
 
Aquest abandonament s’afegeix al tancament, que la mateixa setmana va anunciar, de l’Espai Mallorca, 
després que el Consell de Mallorca i el Govern de les Illes Balears no complissin amb les seves 
obligacions econòmiques.  
 
L’Espai Mallorca és un centre de promoció i difusió de la cultura de les Illes Balears a Catalunya, que 
va néixer l’any 1998 com una iniciativa de la Conselleria de Cultura del Consell de Mallorca en 
col·laboració amb el Gremi d’Editors de Balears. 
 
El seu objectiu era donar a conèixer els productes culturals de les Illes Balears, promoure els seus 
artistes i escriptors, i crear vincles i intercanvis culturals amb Catalunya. 
 
Aquestes accions constaten una vegada més l’absolut menyspreu del Govern de les Illes Balears i el 
Consell de Mallorca cap a la llengua catalana i a la nostra cultura, identitat i tradicions, copejant 
durament el sector cultural de les nostres illes. 
 
L’Ajuntament d’Artà constata la importància de la cultura com a instrument de creació de riquesa i de 
promoció i dinamització del turisme, així com la necessitat que les institucions defensin la llengua i 
cultura pròpies. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti els següents 
 
ACORDS: 
 
1.  Instar el Govern de les Illes Balears a no abandonar l’Institut Ramon Llull i a reforçar-lo com a 
autèntic instrument de projecció exterior de la llengua catalana i de la cultura. 
 
2. Instar el Consell de Mallorca a realitzar totes les accions necessàries per mantenir obert l’Espai 
Mallorca a Barcelona com a element de promoció dels productes culturals de les Illes Balears i de la 
promoció dels seus artistes i escriptors. 
 
3. Començar la xarxa de municipis adherits a l’Institut Ramon Llull tal com ja funciona a la comunitat 
valenciana. 
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4. Trametre aquests acords al Govern de les Illes Balears i a l’Institut Ramon Llull.>> 
 
El batle diu que volen seguir amb aquesta fundació. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que s’abstendrà en la votació. I, a continuació, llegeix la seva 
intervenció, que, copiada literalment, diu: 
�

��El Consorci Institut d’Estudis Baleàrics assumirà la promoció exterior de la llengua i la cultura 
catalanes pròpies de Balears. Aquesta decisió s’ha pres per la deriva independentista del Govern català.  
 
L’any 2011 es va signar un conveni amb la Generalitat de Catalunya per a la participació en el Consorci 
Institut Ramon Llull, però el Govern dels Illes Balears creu que ara els catalans han trencat les regles del 
joc i, per tant, no seguirà participant en aquest consorci.  
 
Utilitzarà els seus propis recursos per a les mateixes finalitats. 
 
L’Institut d’Estudis Baleàrics (IRL) assumirà la promoció a l’exterior de la llengua i la cultura catalanes 
pròpies de Balears, després de la decisió del Govern d’abandonar l’Institut Ramon Llull al qual va 
destinar aquest any una partida d’1,2 milions d’euros. 
 
Així ho han informat fonts de la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats, que han recordat que el 
Govern segueix els criteris d’austeritat, que ha decidit que en els pressupostos de la comunitat autònoma 
per a 2013 no s’incorpori cap partida econòmica destinada a la participació de Balears en el Consorci de 
l’Institut Ramon Llull, segons avança avui l’edició en paper d’El Mundo/El Dia de Balears. 
 
La Conselleria dirigida per Rafael Bosch va fer aquest dimarts un balanç “positiu” de la participació del 
Govern en l’Institut Ramon Llull durant els últims anys i va reconèixer la “importància” d’haver 
“compartit experiències i bones pràctiques treballant en aquest sentit, sobretot, en l’àmbit de la difusió 
internacional i dels programes comuns de les seus de l’IRL a Palma de Mallorca i Barcelona”. 
 
Cal recordar que el president de l’executiu balear, José Ramón Bauzá, va anunciar aquest dimarts en la 
World Travel Market de Londres la decisió del Govern d’abandonar l’Institut Ramon Llull, a causa, 
segons va explicar, de la “deriva independentista” que, al seu judici, ha pres Catalunya. 
 
L’Institut Ramon Llull compta amb dues seus, situades a Barcelona i a Palma de Mallorca, i al mateix 
temps compta amb oficines a Nova York, Berlín, Londres i París. 
 
Per la seva banda, el conseller de Cultura de la Generalitat, Ferran Mascarell, ha acusat el Govern balear 
d’“instrumentalitzar” les polítiques culturals, amb la seva decisió de sortir de l’IRL, i de promoció 
exterior de la cultura catalana. 
 
En declaracions a Catalunya Ràdio, Mascarell ha revelat que el seu homòleg balear, Rafael Ángel 
Bosch, li va avançar aquest dilluns la seva decisió de retirar el suport econòmic a l’IRL a partir de l’any 
que ve, per la qual cosa l’anunci oficial “no ha suposat cap sorpresa”. 
 
Mascarell també ha recordat que el Govern balear, l’any 2004, ja se’n va anar, de l’IRL, i que el 2008 va 
tornar, “ha trencat les regles del joc”, perquè ja s’havia compromès en la seva participació amb l’IRL a 
través d’un conveni per a 2013. 
 
Mascarell ha opinat que “la política ha d’estar al servei de la cultura i no al servei de principis 



����

ideològics”, i ha jutjat que qui vol separar fa un dany extraordinari a la seva pròpia vida cultural. 
 
Malgrat això, ha avançat que la Generalitat “continuarà fent el mateix que sempre”, donar suport a la 
internacionalització de la cultura i la llengua catalanes. 
 
El Govern balear va anunciar ahir que no farà cap aportació econòmica al 2013 a l’Institut Ramon Llull 
(IRL), perquè aposta pels organismes propis per a la difusió de la llengua i la cultura. 
 
La Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats ha informat, en un comunicat, que disposa de la 
Direcció General de Cultura i Joventut i del Consorci Institut d’Estudis Baleàrics per a la projecció de la 
llengua i la cultura catalanes pròpies de les Balears, que està entre els seus objectius principals. 
 
Per aquesta raó, i “seguint els criteris d’austeritat propis de l’elaboració dels comptes per a l’exercici de 
2013”, l’executiu ha decidit que l’Avantprojecte de pressupostos de la comunitat autònoma de les Illes 
Balears de 2013 no incorpori cap partida pressupostària destinada a la participació del Govern balear en 
el consorci Institut Ramon Llull. 
 
La  Conselleria ha fet, no obstant això, un balanç positiu de la participació del Govern en l’Institut en 
els últims anys i ha reconegut la importància d’haver compartit experiències i bones pràctiques 
treballant en aquest sentit, sobretot en l’àmbit de la difusió internacional i dels programes comuns de les 
seus de l’IRL a Palma de Mallorca i Barcelona. 
 
La Generalitat que lidera Artur Mes aplica el “tijeretazo” de les retallades en sectors tan sensibles com 
la Sanitat o l’Educació, però, per contra, no s’atura en la seva obstinació de promocionar el català i la 
cultura catalana costi el que costi, com a sant i senya de la seva política sobiranista. 
 
En plena onada de retallades pressupostàries, l’Institut Ramon Llull, organisme de la Generalitat que té 
com a finalitat la “projecció exterior de la llengua i cultura catalanes”, ha repartit un total 
d’1.496.486 euros de subvencions entre universitats de fora de Catalunya per contribuir al finançament 
de la docència d’estudis catalans. Les subvencions corresponen al curs 2012-2013 i són a càrrec del 
pressupost de l’Institut —el consorci que també està integrat pel Govern de les Illes Balears—, segons 
es recull en el Diari Oficial de la Generalitat (DOGC) del passat 10 d’agost. 
 
El Govern balear del popular José Ramón Bauzá ha decidit finalment frenar l’aportació a la Generalitat 
de Catalunya per a la difusió del català que tenia previst realitzar a través del Institut Ramón Llull. “El 
Govern ha decidit sortir del Ramon Llull”, explicava ahir el president de l’executiu balear, que 
paradoxalment va fer aquest anunci en la inauguració d’una mostra sobre artistes de les Illes Balears 
promoguda per aquest Institut. 
 
D’aquesta manera, Bauzá feia marxa enrere a una partida de 760.000 euros dels pressupostos generals 
previstos per a l’any 2013 per finançar el Ramon Lull. Tal com informa El Mundo, si l’“austeritat” es 
dibuixava com la primera excusa, Bauzá es va encarregar després d’aclarir el veritable motiu: “La 
deriva independentista que ha pres Catalunya”. 
 
Així, el Govern balear frena in extremis el conveni amb l’Institut davant els tints secessionistes que ha 
adoptat el president català Artur Mas. “Mai he cregut en uns Països Catalans que pensen que Balears és 
part d’ells”.>> 
 
La regidora del PSOE, Sra. Ginard, opina que el PP és l’únic que utilitza la llengua per crear 
confrontació. Opina que és un honor formar part de l’Institut Ramon Llull. 
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A continuació, els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i PSOE) i 1 abstenció (PP), 
en relació a la moció presentada pel PSOE i l’Equip de Govern municipal amb motiu de la política 
cultural de les Illes Balears a l’exterior: 
 
1.  Instar el Govern de les Illes Balears a no abandonar l’Institut Ramon Llull i a reforçar-lo com a 
autèntic instrument de projecció exterior de la llengua catalana i de la cultura. 
 
2. Instar el Consell de Mallorca a realitzar totes les accions necessàries per mantenir obert l’Espai 
Mallorca a Barcelona com a element de promoció dels productes culturals de les Illes Balears i de la 
promoció dels seus artistes i escriptors. 
 
3. Començar la xarxa de municipis adherits a l’Institut Ramon Llull tal com ja funciona a la comunitat 
valenciana. 
 
4. Trametre aquests acords al Govern de les Illes Balears i a l’Institut Ramon Llull. 
 
 
10.  Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal PSOE sobre el Pla d’obres i 
serveis 2013 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán,  llegeix la moció, que, copiada literalment, diu. 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
El Pla d’obres i serveis és una línia de finançament per als ajuntaments que els permet afrontar una sèrie 
d’actuacions, competència pròpia de les entitats locals, per això els ofereix: 
 
- Subvencions adreçades als ajuntaments i altres entitats locals per a equipaments i infraestructures. 
- Suport a les corporacions locals de Mallorca per a la direcció d’obra i la redacció de projectes. 
- Supervisió i seguiment dels projectes. 
 
Any rere any, aquesta línia d’ajudes ha estat esperada de manera insistent i impacient pels ajuntaments 
de Mallorca per poder dotar els seus municipis de les infraestructures bàsiques necessàries per a prestar 
els serveis bàsics als quals els ciutadans tenen dret. Per tant, de manera indirecta, els principals 
beneficiaris d’aquest tipus de finançament són les persones que habiten els nostres municipis. 
 
La major part de la partida pressupostària destinada a aquesta línia d’ajudes prové dels Pressupostos 
Generals de l’Estat. La presentació del seu avantprojecte per part del Govern de l’Estat el passat dia 28 
de setembre ens fa témer que per segon any consecutiu no es prevegi la corresponent partida, per la qual 
cosa entenem que el POS de l’any 2013 tampoc no es podrà convocar per part d’aquest Consell. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti els següents 
 
ACORDS: 
 
1. Instar el Consell de Mallorca que reclami al Govern de l’Estat la dotació pressupostària adient perquè 
el Consell pugui fer front al POS de 2013. 
 
2. Instar el Consell de Mallorca que reclami una partida suplementària per tal de contrarestar les 
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mancances de finançament dels anys 2011 i 2012. 
 
3. Trametre aquests acords al Govern de les Illes Balears i al Consell de Mallorca.>> 
�

El portaveu de CxI, Sr. Gili, s’absenta momentàniament de la sessió. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que no té res a dir. 
 
A continuació, els reunits acorden, per 9 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i PSOE) i 1 abstenció (PP), en 
relació a la moció presentada pel PSOE sobre el Pla d’obres i serveis 2013: 
 
1. Instar el Consell de Mallorca que reclami al Govern de l’Estat la dotació pressupostària adient perquè 
el Consell pugui fer front al POS de 2013. 
 
2. Instar el Consell de Mallorca que reclami una partida suplementària per tal de contrarestar les 
mancances de finançament dels anys 2011 i 2012. 
 
3. Trametre aquests acords al Govern de les Illes Balears i al Consell de Mallorca. 
 
[A continuació, el portaveu de CxI, Sr. Gili, s’incorpora a la sessió.] 
 
 
11. Informació sobre l’informe de l’acompliment de les obligacions de pagament del segon 
trimestre de 2012, d’acord amb la Llei 15/2010, per la qual s’estableixen mesures de lluita contra 
la morositat en les operacions comercials 
 
El batle explica que aquest punt es deixa damunt la taula a causa d’una sèrie de problemes informàtics 
ocorreguts en l’elaboració de l’informe. 
 
12. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació per suplement de crèdit 11/2012 
 
La regidora d’Hisenda i Urbanisme, Sra. Maria, explica que, davant l’existència de despeses que no 
poden demorar-se fins a l’ exercici següent per a les quals el crèdit consignat en el vigent pressupost de 
la corporació és insuficient i no ampliable; i atès que el regidor d’Iniciativa Verds va sol·licitar una 
reducció de la seva jornada laboral, i que la quantitat no percebuda es destinàs a la partida de treball 
d’altres empreses del programa de la Biblioteca Municipal; per tot això, es fa necessària la concessió 
d’un suplement de crèdit finançat amb càrrec a la baixa del crèdit de la partida de personal i Seguretat 
Social. 
 
A més, s’ha d’aprovar si s’escau, que es destini també a treball d’altres empreses del programa de la 
Biblioteca Municipal la paga extra del regidor d’Iniciativa Verds, també per ell sol·licitada. 
 
Explica que l’expedient de modificació de crèdit núm. 11/2012 del pressupost en vigor adopta la 
modalitat de suplement de crèdit, d’acord amb el detall següent: 
 
Altes en partides de despeses 
 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
3321 22709 Treball altres empreses  2.589, 67 � 
 TOTAL  2.589, 67 � 
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Finançament 
 
Aquesta modificació es finança amb càrrec a la baixa del crèdit de la partida: 
 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
9121 10000 Retribucions bàsiques i altres remuneracions 1.880,66 � 
9121 16000 Seguretat Social    709,01 � 
 TOTAL  2.589.67 � 
 
El batle diu que el portaveu d’Iniciativa Verds vol donar acompliment a un acord adoptat en el Ple del 
mes de juliol de 2012. 
 
Així mateix, diu que l’informe de la secretària interventora és desfavorable pel que fa a la destinació de 
la paga extra de Nadal, en virtut de la disposició addicional quarta del Reial decret llei 20/2012, de 13 
de juliol, de mesures per garantir l’estabilitat pressupostària i de forment de la competitivitat. Per aquest 
motiu, explica que ell renuncia al cobrament de la paga extra de Nadal, però que no vol que aquesta 
quantitat no percebuda es destini a una altra partida pressupostària. 
 
Del mateix parer és el portaveu de CxI, Sr. Gili. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que s’abstendran en la votació una vegada vist l’informe de la 
secretària interventora. No obstant això, diu que no està d’acord amb l’informe, ja que els han dit que la 
normativa a la qual al·ludeix la secretària només afecta els treballadors. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, opina el mateix. 
 
El batle diu que ell ha renunciat al cobrament de la paga extra de Nadal, però vist l’informe de la 
secretària, s’abstendrà en la votació. 
 
El portaveu de CxI, Sr. Gili, opina el mateix que el batle. 
 
Els reunits acorden, per 1 vot a favor (I. Verds) i 10 abstencions (UIA, CxI, PSOE i PP): 
 
1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit núm. 11/2012 del pressupost en vigor que adopta la 
modalitat de crèdit extraordinari, d’acord amb el detall següent: 
 
Altes en partides de despeses 
 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
3321 22709 Treball altres empreses  2.589, 67 � 
 TOTAL  2.589, 67 � 
 
Finançament 
Aquesta modificació es finança amb càrrec a la baixa del crèdit de la partida: 
 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
9121 10000 Retribucions bàsiques i altres remuneracions 1.880,66 � 
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9121 16000 Seguretat Social    709,01 � 
 TOTAL  2.589.67 � 
 
2. Publicar l’expedient de modificació de crèdit 11/2012 durant un termini de quinze dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la data d’inserció d’aquest anunci en el BOIB, durant el qual les 
persones interessades el podran examinar i, si escau, podran presentar reclamacions davant la 
corporació. Transcorregut el termini anterior, i en el cas que no es presenti cap reclamació, s’ha de 
considerar definitivament aprovada la modificació de crèdit. En cas contrari, la corporació disposa d’un 
termini d’un mes per resoldre-les, comptador a partir de l’endemà de la finalització de l’exposició al 
públic. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, demana que se’ls informi sobre la legalitat o no d’una moció que es 
presenta al Ple per no generar problemes posteriorment. 
 
 
13. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació per suplement de crèdit 12/2012 
 
La regidora d’Hisenda i Urbanisme, Sra. Maria, explica que, davant l’existència de despeses que no 
poden demorar-se fins a l’ exercici següent per a les quals el crèdit consignat en el vigent pressupost de 
la corporació és insuficient i no ampliable; i atès l’acord signat en data d’avui amb els representants dels 
treballadors, així com el document que, en el seu dia, es va signar dins el marc de la negociació dels 
convenis del personal laboral i funcionari de l’Ajuntament d’Artà; i atès que, com a conseqüència de 
dits acords, queda disponible la quantitat de 107.894,39 � a la partida de productivitat econòmica 15000 
dels respectius programes, tal com s’explica en el document annex que s’adjunta a l’expedient; per tot 
això, diu que és necessita la concessió d’un suplement de crèdit finançat amb càrrec a la baixa del crèdit 
de la partida de productivitat i de Seguretat Social. 
 
Diu que l’expedient de modificació de crèdit núm. 12/2012 del pressupost en vigor adopta la modalitat 
de suplement de crèdit, d’acord amb el detall següent: 
 
Altes en partides de despeses 
 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
1621 22700 Neteja i condicionament  107.894,39 � 
 TOTAL  107.894,39 � 
 
Finançament 

Aquesta modificació es finança amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides: 
Econòmica   Programa           

            5% crèdits inicials crèdit disponible 5% crèdits inicials subtotal disponible 
15000 01   1301 01 PRODUCTIVITAT 39.428,55 15.678,67 

1.971,43 13.707,24 
15000 01   1302 01 PRODUCTIVITAT 1.297,49 482,88 

64,87 418,01 
15000 01   1511 01 PRODUCTIVITAT 9.501,58 2.903,72 

475,08 2.428,64 
15000 01   1515 01 PRODUCTIVITAT 8.913,25 3.510,38 

445,66 3.064,72 
15000 01   1516 01 PRODUCTIVITAT 4.508,13 1.726,52 

225,41 1.501,11 
15000 01   1611 01 PRODUCTIVITAT 1.913,14 712,02 

95,66 616,36 
15000 01   1790 01 PRODUCTIVITAT 1.289,26 474,65 

64,46 410,19 
15000 01   2111 01 PRODUCTIVITAT 28.102,07 13.895,19 

1.405,10 12.490,09 
15000 01   2112 01 PRODUCTIVITAT 10.735,39 6.792,56 

536,77 6.255,79 
15000 01   2311 01 PRODUCTIVITAT 2.497,65 1.023,96 

124,88 899,08 
15000 01   2321 01 PRODUCTIVITAT 2.872,29 1.069,00 

143,61 925,39 
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15000 01   2331 01 PRODUCTIVITAT 5.739,42 2.136,06 
286,97 1.849,09 

15000 01   2411 01 PRODUCTIVITAT 2.875,74 1.072,45 
143,79 928,66 

15000 01   3211 01 PRODUCTIVITAT 2.594,99 1.658,18 
129,75 1.528,43 

15000 01   3231 01 PRODUCTIVITAT 10.396,33 4.027,81 
519,82 3.507,99 

15000 01   3232 01 PRODUCTIVITAT 8.502,93 7.281,67 
425,15 6.856,52 

15000 01   3233 01 PRODUCTIVITAT 25.888,69 21.085,04 
1.294,43 19.790,61 

15000 01   3321 01 PRODUCTIVITAT 6.939,33 4.493,12 
346,97 4.146,15 

15000 01   3341 01 PRODUCTIVITAT 3.762,01 1.400,75 
188,10 1.212,65 

15000 01   3342 01 PRODUCTIVITAT 2.872,29 1.069,00 
143,61 925,39 

15000 01   3361 01 PRODUCTIVITAT 3.210,63 1.194,90 
160,53 1.034,37 

15000 01   4321 01 PRODUCTIVITAT 4.785,43 1.781,02 
239,27 1.541,75 

15000 01   4591 01 PRODUCTIVITAT 15.418,25 6.968,82 
770,91 6.197,91 

15000 01   9201 01 PRODUCTIVITAT 29.926,57 9.727,81 
1.496,33 8.231,48 

15000 01   9341 01 PRODUCTIVITAT 15.718,48 8.212,70 
785,92 7.426,78 

              
  107.894,39 

        
  

        
  

El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que s’abstendrà en la votació. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que s’abstendrà en la votació. 
 
Els reunits acorden, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 4 abstencions (PSOE i PP): 
 
1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit núm. 12/2012 del pressupost en vigor que adopta la 
modalitat de crèdit extraordinari, d’acord amb el detall següent: 
 
Altes en partides de despeses 
 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
1621 22700 Neteja i condicionament  107.894,39 � 
 TOTAL  107.894,39 � 
 
Finançament 
Aquesta modificació es finança amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides: 

Econòmica   Programa           

            5% crèdits inicials crèdit disponible 5% crèdits inicials subtotal disponible 
15000 01   1301 01 PRODUCTIVITAT 39.428,55 15.678,67 

1.971,43 13.707,24 
15000 01   1302 01 PRODUCTIVITAT 1.297,49 482,88 

64,87 418,01 
15000 01   1511 01 PRODUCTIVITAT 9.501,58 2.903,72 

475,08 2.428,64 
15000 01   1515 01 PRODUCTIVITAT 8.913,25 3.510,38 

445,66 3.064,72 
15000 01   1516 01 PRODUCTIVITAT 4.508,13 1.726,52 

225,41 1.501,11 
15000 01   1611 01 PRODUCTIVITAT 1.913,14 712,02 

95,66 616,36 
15000 01   1790 01 PRODUCTIVITAT 1.289,26 474,65 

64,46 410,19 
15000 01   2111 01 PRODUCTIVITAT 28.102,07 13.895,19 

1.405,10 12.490,09 
15000 01   2112 01 PRODUCTIVITAT 10.735,39 6.792,56 

536,77 6.255,79 
15000 01   2311 01 PRODUCTIVITAT 2.497,65 1.023,96 

124,88 899,08 
15000 01   2321 01 PRODUCTIVITAT 2.872,29 1.069,00 

143,61 925,39 
15000 01   2331 01 PRODUCTIVITAT 5.739,42 2.136,06 

286,97 1.849,09 
15000 01   2411 01 PRODUCTIVITAT 2.875,74 1.072,45 

143,79 928,66 
15000 01   3211 01 PRODUCTIVITAT 2.594,99 1.658,18 

129,75 1.528,43 
15000 01   3231 01 PRODUCTIVITAT 10.396,33 4.027,81 

519,82 3.507,99 
15000 01   3232 01 PRODUCTIVITAT 8.502,93 7.281,67 

425,15 6.856,52 
15000 01   3233 01 PRODUCTIVITAT 25.888,69 21.085,04 

1.294,43 19.790,61 
15000 01   3321 01 PRODUCTIVITAT 6.939,33 4.493,12 

346,97 4.146,15 
15000 01   3341 01 PRODUCTIVITAT 3.762,01 1.400,75 

188,10 1.212,65 
15000 01   3342 01 PRODUCTIVITAT 2.872,29 1.069,00 

143,61 925,39 
15000 01   3361 01 PRODUCTIVITAT 3.210,63 1.194,90 

160,53 1.034,37 
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15000 01   4321 01 PRODUCTIVITAT 4.785,43 1.781,02 
239,27 1.541,75 

15000 01   4591 01 PRODUCTIVITAT 15.418,25 6.968,82 
770,91 6.197,91 

15000 01   9201 01 PRODUCTIVITAT 29.926,57 9.727,81 
1.496,33 8.231,48 

15000 01   9341 01 PRODUCTIVITAT 15.718,48 8.212,70 
785,92 7.426,78 

              
  107.894,39 

2. Publicar l’expedient de modificació de crèdit 12/2012 durant un termini de quinze dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la data d’inserció d’aquest anunci en el BOIB, durant el qual les 
persones interessades el podran examinar i, si escau, podran presentar reclamacions davant la 
corporació. Transcorregut el termini anterior, i en el cas que no es presenti cap reclamació, s’ha de 
considerar definitivament aprovada la modificació de crèdit. En cas contrari, la corporació disposa d’un 
termini d’un mes per resoldre-les, comptador a partir de l’endemà de la finalització de l’exposició al 
públic. 
 

 
14. Aprovació, si s’escau, de l’aplicació per a l’acompliment d’allò que disposa el Reial decret llei 
20/2012, de mesures per garantir l’estabilitat pressupostària i de foment de la competitivitat 
 
La regidora delegada d’Hisenda i Urbanisme, Sra. Maria, explica que, per acomplir allò que estableix 
l’apartat quart de l’article 2 del Reial decret llei 20/2012, segons el qual “les quantitats derivades de la 
supressió de la paga extraordinària i de les pagues addicionals de complement específic o pagues 
addicionals equivalents, d’acord amb allò que disposa aquest article, es destinaran en exercicis futurs a 
realitzar aportacions a plans de pensions o contractes d’assegurança col·lectiva que incloguin la 
cobertura de la contingència de la jubilació, amb sujecció a allò que estableix la Llei orgànica 2/2012, 
d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera, i en els termes que es determini en les 
corresponents lleis de pressupostos”, s’han d’adoptar els acords següents: 
 
<<1. Aprovar la declaració de no disponibilitat dels crèdits pressupostaris de les aplicacions detallades 
per un import total de 170.769,44 �, quedant pendent d’afectar aquests crèdits al fi que l’article 2 del 
Reial decret llei 20/2012 indica (aportacions a plans de pensions o similars), sense que es puguin 
destinar a cap altre objecte, ni en aquest exercici ni en exercicis futurs. 
 
2. Donar compte d’aquest acord a Intervenció perquè procedeixi a dur a terme les anotacions 
comptables i pressupostàries corresponents.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que s’abstendrà en la votació. També manifesta que està contra les 
retallades del Govern. 
  
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que s’abstendrà en la votació. A més, diu que ell està a l’Ajuntament 
i no en el Parlament; i fa constar que pareix que existeix una confrontació PP/PSOE. 
 
El batle manifesta que està contra les retallades del Govern i diu que, per imperatiu legal, ell votarà a 
favor d’aquest punt de l’ordre del dia. 
 
El reunits acorden, per 1 vot a favor (del Sr. Alzamora d’UIA) i 10 abstencions (UIA, CxI, I. Verds, 
PSOE i PP): 
 
1. Aprovar la declaració de no disponibilitat dels crèdits pressupostaris de les aplicacions detallades per 
un import total de 170.769,44 �, quedant pendent d’afectar aquests crèdits al fi que l’article 2 del Reial 
decret llei 20/2012 indica (aportacions a plans de pensions o similars), sense que es puguin destinar a 
cap altre objecte, ni en aquest exercici ni en exercicis futurs. 
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2. Donar compte d’aquest acord a Intervenció perquè procedeixi a dur a terme les anotacions 
comptables i pressupostàries corresponents. 
 
Seguidament, el president diu que s’ha de tractar un punt que no figura en l’ordre del dia, que s’ha 
de votar la seva inclusió i que s’ha de debatre, si n’és el cas. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, ratificar la urgència d’aquest punt i incloure’l en l’ordre del dia 
del Ple.  
 
P1. Aprovació, si s’escau, de l’expedient de modificació per suplement de crèdit 13/2012 
 
La regidora de les àrees d’Hisenda i Urbanisme, Sra. Maria, explica que, atesos els crèdits de personal 
disponible, tant de funcionaris com de laborals, i la part proporcional de la Seguretat Social, com a 
conseqüència de l’estalvi produït en les properes nòmines del mes de novembre, en les quals no 
s’abonarà als empleats públics que varen fer vaga el passat 14/11/2012 la part corresponent a aquesta 
jornada de vaga i tampoc no es pagarà la part proporcional a la Seguretat Social, que suma un total de 
3.767,27 �. I atesa també la consulta popular a través de la pàgina web de l’Ajuntament d’Artà, segons 
la qual el resultat majoritari ha esta destinar aquesta quantitat a l’amortització de deute, es fa necessària 
la concessió d’un suplement de crèdit a la partida d’amortització de préstecs, finançat amb càrrec a la 
baixa del crèdit de les respectives partides de personal i de Seguretat Social. 
 
Diu que l’expedient de modificació de crèdit núm. 13/2012 del pressupost en vigor adopta la modalitat 
de suplement de crèdit, d’acord amb el detall següent: 
 
Altes en partides de despeses 
 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
0111 91304 Amortització préstec escoleta “la Caixa” 3.767,27 � 
 TOTAL  3.767,27 � 
 
Finançament 
Aquesta modificació es finança amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides següents: 

C. 
programa 

C. 
econòmica Import 

1511 12004 53,51 � 
1511 16000 16,05 � 
9201 12004 52,90 � 
9201 16000 15,87 � 
9341 12004 54,09 � 
9341 16000 16,22 � 
1511 12004 57,67 � 
1511 16000 21,82 � 
9341 12004 57,11 � 
9341 16000 21,62 � 
9201 12004 52,90 � 
9201 16000 15,87 � 
9201 12003 70,29 � 
9201 16000 27,02 � 
9341 12004 54,09 � 
9341 16000 16,22 � 
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9201 12004 24,45 � 
9201 16000 8,98 � 
9201 12004 54,09 � 
9201 16000 16,22 � 
9201 12004 50,06 � 
9201 16000 18,28 � 
9201 12004 58,27 � 
9201 16000 22,05 � 
9201 12004 49,47 � 
9201 16000 18,06 � 
9341 12004 49,47 � 
9341 16000 18,46 � 
9201 12004 55,29 � 
9201 16000 16,57 � 
3361 13000 67,89 � 
3361 16000 18,03 � 
2331 13000 65,01 � 
2331 16000 18,51 � 
2411 13000 46,89 � 
2411 16000 13,14 � 
2112 13000 37,97 � 
2112 16000 9,92 � 
9201 13000 102,56 � 
9201 16000 26,28 � 
2311 13000 72,37 � 
2311 16000 19,28 � 
3233 13000 92,74 � 
3233 16000 25,42 � 
3231 13000 136,82 � 
1515 13000 51,04 � 
1515 16000 14,09 � 
3233 13000 92,24 � 
3233 16000 24,21 � 
2411 13000 100,75 � 
2411 16000 28,57 � 
2112 13000 30,64 � 
2112 16000 8,08 � 
3361 13000 54,66 � 
3361 16000 4,75 � 
3233 13000 81,95 � 
3233 13000 42,93 � 
1515 13000 50,81 � 
1515 16000 13,27 � 
3233 13000 81,95 � 
2112 13000 49,25 � 
2112 16000 13,40 � 
3321 13000 21,34 � 
3321 16000 8,44 � 
3233 13000 101,90 � 
3233 16000 26,81 � 



� ���

1515 13000 28,14 � 
1515 16000 8,35 � 
3321 13000 89,80 � 
3321 16000 23,05 � 
1515 13000 54,52 � 
1515 16000 16,30 � 
1515 13000 53,38 � 
1515 16000 15,51 � 
4591 13000 55,08 � 
4591 16000 15,05 � 
1515 13000 54,98 � 
1515 16000 16,99 � 
1515 13000 58,35 � 
1515 16000 16,56 � 
3341 13000 121,61 � 
3341 16000 30,42 � 
2112 13000 65,32 � 
2112 16000 17,93 � 
4591 13000 66,27 � 
4591 16000 20,71 � 
3233 13000 62,44 � 
1790 13000 62,18 � 
1790 16000 19,11 � 
9121 10000 59,41 � 
9121 16000 18,93 � 

   
 TOTAL 3.767,27 � 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que s’abstendrà en la votació. 
 
El regidor del PP, Sr. Servera, diu que s’abstendrà en la votació. 
 
Els reunits acorden, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 4 abstencions (PSOE i PP): 
 
1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit núm. 13/2012 del pressupost en vigor que adopta la 
modalitat de crèdit extraordinari, d’acord amb el detall següent: 
 
Altes en partides de despeses 
 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
0111 91304 Amortització préstec escoleta “la Caixa” 3.767,27 � 
 TOTAL  3.767,27 � 
 
Finançament 
Aquesta modificació es finança amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides següents: 

C. 
programa 

C. 
econòmica Import 

1511 12004 53,51 � 
1511 16000 16,05 � 
9201 12004 52,90 � 
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9201 16000 15,87 � 
9341 12004 54,09 � 
9341 16000 16,22 � 
1511 12004 57,67 � 
1511 16000 21,82 � 
9341 12004 57,11 � 
9341 16000 21,62 � 
9201 12004 52,90 � 
9201 16000 15,87 � 
9201 12003 70,29 � 
9201 16000 27,02 � 
9341 12004 54,09 � 
9341 16000 16,22 � 
9201 12004 24,45 � 
9201 16000 8,98 � 
9201 12004 54,09 � 
9201 16000 16,22 � 
9201 12004 50,06 � 
9201 16000 18,28 � 
9201 12004 58,27 � 
9201 16000 22,05 � 
9201 12004 49,47 � 
9201 16000 18,06 � 
9341 12004 49,47 � 
9341 16000 18,46 � 
9201 12004 55,29 � 
9201 16000 16,57 � 
3361 13000 67,89 � 
3361 16000 18,03 � 
2331 13000 65,01 � 
2331 16000 18,51 � 
2411 13000 46,89 � 
2411 16000 13,14 � 
2112 13000 37,97 � 
2112 16000 9,92 � 
9201 13000 102,56 � 
9201 16000 26,28 � 
2311 13000 72,37 � 
2311 16000 19,28 � 
3233 13000 92,74 � 
3233 16000 25,42 � 
3231 13000 136,82 � 
1515 13000 51,04 � 
1515 16000 14,09 � 
3233 13000 92,24 � 
3233 16000 24,21 � 
2411 13000 100,75 � 
2411 16000 28,57 � 
2112 13000 30,64 � 
2112 16000 8,08 � 
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3361 13000 54,66 � 
3361 16000 4,75 � 
3233 13000 81,95 � 
3233 13000 42,93 � 
1515 13000 50,81 � 
1515 16000 13,27 � 
3233 13000 81,95 � 
2112 13000 49,25 � 
2112 16000 13,40 � 
3321 13000 21,34 � 
3321 16000 8,44 � 
3233 13000 101,90 � 
3233 16000 26,81 � 
1515 13000 28,14 � 
1515 16000 8,35 � 
3321 13000 89,80 � 
3321 16000 23,05 � 
1515 13000 54,52 � 
1515 16000 16,30 � 
1515 13000 53,38 � 
1515 16000 15,51 � 
4591 13000 55,08 � 
4591 16000 15,05 � 
1515 13000 54,98 � 
1515 16000 16,99 � 
1515 13000 58,35 � 
1515 16000 16,56 � 
3341 13000 121,61 � 
3341 16000 30,42 � 
2112 13000 65,32 � 
2112 16000 17,93 � 
4591 13000 66,27 � 
4591 16000 20,71 � 
3233 13000 62,44 � 
1790 13000 62,18 � 
1790 16000 19,11 � 
9121 10000 59,41 � 
9121 16000 18,93 � 

 TOTAL 3.767,27 � 
 
2. Publicar l’expedient de modificació de crèdit 13/2012 durant un termini de quinze dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la data d’inserció d’aquest anunci en el BOIB, durant el qual les 
persones interessades el podran examinar i, si escau, podran presentar reclamacions davant la 
corporació. Transcorregut el termini anterior, i en el cas que no es presenti cap reclamació, s’ha de 
considerar definitivament aprovada la modificació de crèdit. En cas contrari, la corporació disposa d’un 
termini d’un mes per resoldre-les, comptador a partir de l’endemà de la finalització de l’exposició al 
públic. 
 
 
15. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2012 
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Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2012. 
  
Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
 
 
16. Precs i preguntes 
 
La secretària informa que el PSOE i el PP han presentat escrits de precs i preguntes, els quals es 
llegeixen a continuació. 
 
PREGUNTES QUE FORMULA EL PP 
 
1. Ens poden dir en quin punt es troba el Punt Verd de la Colònia de Sant Pere? 
 
Resposta: Exactament en el mateix punt en què es trobava el mes passat: estam a l’espera de la 
tramesa del projecte encomanat a la Conselleria d’Administracions Públiques. 
 
2. Ens poden dir quantes barreres arquitectòniques han eliminat aquest darrer mes? 
 
Resposta: Cap. 
 
3. Ens poden dir quina quantitat han pagat als proveïdors des de l’anterior plenari? 
 
Resposta: Aproximadament 400.000 euros, com se sol fer cada mes. 
 
4. Ens poden dir una data aproximada en la qual es farà efectiu el trasllat de les oficines de la Policia 
Local al local de l’IBAVI? 
 
Resposta: Tan aviat com sigui possible. 
 
5. Ens poden dir quin tipus de mesures efectives pensen prendre o prendran per eradicar o llevar, de 
manera definitiva, les herbes en els carrers d’Artà i de la Colònia de Sant Pere? 
 
Resposta: La feina ja està bastant avançada. Tornen a sortir herbes, però ja no tendran una progressió 
tan gran, ja que ara ve el període d’hivern. 
 
6. Després de demanar-los reiteradament per part del Partit Popular d’Artà, poden dir a la ciutadania si 
existeix qualque motiu pel qual l’edifici de Can Solivellas no sigui operatiu? 
 
Resposta: Perquè encara no s’ha fet efectiu cap trasllat i perquè la connexió de dades entre els edificis 
de la sala i Can Solivellas encara no està finalitzada. 
 
7. Tenen pensat arreglar les llambordes del carrer de Ciutat? 
 
Resposta: Igual que la resta de voravies que estan en mal estat en el poble, que són moltes. 
 
8. Tenen pensat arreglar el “bacheo” dels carrers d’Artà i de la Colònia de Sant Pere? 
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Resposta: Com també ja hem contestat en altres plenaris, ens ho posau fàcil, perquè sempre feis les 
mateixes preguntes. Cada setmana s’arreglen clots, però també n’apareixen de nous. Seguim tapant 
els clots que apareixen, amb més o menys efectivitat. 
 
Seguidament, el regidor del PP, Sr. Servera, retira la pregunta número 9. 
9. Ens poden dir quan? 
 
10. Atès que aquest és el darrer plenari ordinari de l’any 2012, ens poden dir el que realment han costat 
les festes de Sant Salvador? 
 
Resposta: 86.388,83 �. 
 
11. Ens poden dir en quin punt es troben els pressupostos de 2013? 
 
Resposta: S’estan elaborant per part dels coordinadors i els regidors corresponents. 
 
12. Atès que aquest és el darrer plenari ordinari de l’any 2012, ens poden dir quin deute, a data d’avui, 
té l’Ajuntament d’Artà? 
 
Resposta: A proveïdors, 656.309,21 �. 
 
13. Ens poden dir, a dia d’avui, quina quantitat s’ha ingressat en concepte d’infraccions urbanístiques? 
 
Resposta: 60.119,80 �. 
 
14. Ens poden dir si s’ha arreglat el “bacheo” dels camins rurals? 
 
Resposta: No. 
 
A continuació, el regidor del PP, Sr. Servera, retira la pregunta número 15. 
 
15. En cas afirmatiu, quan s’acabarà? 
 
16. Ens poden dir quantes denúncies s’han realitzat referents a les defecacions de cans als carrers 
públics? 
 
Resposta: Cap. 
 
17. Ens poden dir quan pensen arreglar o solucionar el problema de les aigües pluvials, ja que es 
produeixen basses o bassiots als carrers d’Artà que causen desperfectes a cases, establiments públics, 
soterranis, etc.? 
 
Resposta: La zona en què encara no està feta la conducció de pluvials està pendent que el Consell torni 
a convocar el POS, per poder demanar els ajuts pertinents per arreglar-ho. 
 
18. És cert que els ciutadans poden fraccionar el pagament de l’IBI? 
 
Resposta: Sí. 
 
19. Per poder acollir-se a aquest fraccionament, fins quan tenen temps per demanar-lo? 
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Resposta: Fins al darrer dia de pagament voluntari. 
 
20. Si els ciutadans demanen el fraccionament hi ha qualque tipus d’interès afegit? 
 
Resposta: Sí. 
 
21. En cas afirmatiu, de quin tipus d’interès es tracta? 
 
Resposta: Actualment, del 5 %. 
 
22. A dia d’avui, ens poden dir quina és la quantitat ingressada en concepte d’IBI? 
 
Resposta: 3.147.314,09 �. 
 
23. Atès que el Centre Jove està situat al carreró de l’edifici de l’IBAVI, correspon a l’Ajuntament la 
neteja d’aquest carreró? 
 
Resposta: No. 
 
A continuació, el regidor del PP, Sr. Servera, retira la pregunta número 24. 
 
24. En cas afirmatiu, per quin motiu no ho fa? 
 
 
PRECS I PREGUNTES QUE FORMULA EL PSOE 

 
Precs 
 
Vista la relació de les quanties que la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats té pendents de 
2012 destinades a despeses de funcionament dels centres educatius de Mallorca, Eivissa i Formentera 
demanam que: 
 
- Verifiqui amb els distints centres educatius d’Artà, tant públics com concertats, que aquestes quanties 
són correctes. 
- Tant si són correctes com si no, l’Ajuntament reclami els imports que deu la Conselleria als nostres 
centres educatius tant per concepte de funcionament com per reutilització de llibres, com per beques de 
menjador, com beques NEE, etc. 
 
Resposta: A dia d’avui, i després de consultar els centres, la informació que tenim és la següent: 
 
- Sant Salvador: segons la informació de Conselleria a 26 d’octubre, els devien 48.987,16 �. Ens 
confirmen que dia 24 de novembre reberen un ingrés i que el deute que tenen amb ells de tots els 
conceptes (reutilització de llibres, ajudant de conversa i compra de material informàtic) és de 
17.831,51 �. 
- CEPA d’Artà: segons la informació de Conselleria a 26 d’octubre, el deute era de 5.274,72 �. La 
informació que ens faciliten és que els deuen 5.274,89 �, tots corresponents al funcionament i des del 
juny de 2012. 
- La resta de centres, no ens han fet arribar, encara, la informació. 
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Preguntes 
 

Urbanisme 
 

- Ja estan en disposició de fer-nos arribar una relació completa de tots els expedients d’infracció 
urbanística amb els imports que es deuen? Si la resposta és afirmativa, ens poden fer arribar la relació ? 
 
Resposta: S’ha remès per correu. 
   
Esports 
 
- Ens pot fer un resum de la reunió que va tenir la regidora amb els diferents clubs del nostre poble el 
passat dijous dia 22 de novembre? 

 
Resposta: Es va consensuar el següent: la data en què es farà la gala, el guió i les bases que regularan la 
gala en referència a les diferents distincions. 

 
- Quan tindrà lloc la Gala de l’Esport? 

 
Resposta: Dia 4 de gener, a les 20 h, al Teatre. 

 
- Quina opinió té la regidora d’Esports de la Gala de l’Esport ? 

 
Resposta: Pens que la preparació de la Gala de l’Esport ha de ser un lloc de debat on tots els clubs hi 
han de participar i fer conjuntament les bases que l’han de regular, ja que, al cap i a la fi, els clubs i els 
esportistes en són els protagonistes. 
 
Per part de l’Ajuntament, és un dia per fer un reconeixement a la bona feina que fan durant tot l’any els 
clubs esportius artanencs i als èxits aconseguits pels esportistes locals. A Artà tenim el privilegi de 
comptar amb un gran nombre de clubs i d’esportistes que competeixen a nivell autonòmic, nacional i 
internacional i, per tant, pens que fer una gala de l’esport és una molt bona iniciativa, però també 
complexa, i hem de fer feina entre tots per millorar-la any rere any. 

 
- Ja té el pressupost de l’empresa Feim Esport per tal d’arreglar els motors de les cistelles del 
Poliesportiu? Ens el pot fer arribar? 

 
Resposta: No. La setmana passada va venir el gerent de Feim Esport al Poliesportiu per valorar el que 
s’havia de pressupostar. Supòs que aquesta setmana tendrem el pressupost.   

 
- Quan quedarà arreglada la caldera que es va rompre? 

 
Resposta: Ja està arreglada. 

 
- Quines mesures s’han pres perquè no ens tornem a quedar sense aigua calenta durant tant de temps? 

 
Resposta: Al Poliesportiu hi ha una antiga caldera que feia anys que no estava en funcionament i el que 
s’ha fet ha estat posar-la a punt perquè torni a funcionar; a més, s’ha arreglat la caldera que s’havia 
espatllat. Per tant, ara tenim dues calderes i s’ha modificat la instal·lació perquè puguin funcionar 
indiferentment una o l’altra. Per tant, si una caldera deixa de funcionar, manualment es pot posar en 
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marxa l’altra i amb aquesta modificació no s’hauria d’estar gaire més d’una hora sense aigua calenta. 
També s’ha canviat el termòstat que estava espatllat i que permet que l’aigua surti a la temperatura que 
toca, tant a les dutxes del Poliesportiu com de la Piscina. 

 
Interior 
 
- Davant l’elaboració dels pressupostos de 2012, es preveu cap mesura per tal de reduir el capítol 1? 

 
Resposta: Segurament serà necessari. 

 
- Quines? 

 
Resposta: S’estan analitzant i valorant diferents opcions. 

 
- A la zona de les Escoles, hem comprovat que està a les fosques, es per avaria o per estalvi? 

 
Resposta: No en tenia coneixement. Deu ser per avaria. 

 
- Ens podrien facilitar un plànol on s’indiquin les zones on l’enllumenat públic roman encès? 

 
Resposta: No tenim aquest plànol. Però, si us va bé, us puc contestar que a partir de les onze (deu) de la 
nit, en el poble roman encesa, per norma, una farola de cada tres. En el polígon, una de cada quatre. En 
tot cas, en disposar de l’electricista, es farà una revisió general d’aquesta disposició. 

 
- Podrien tornar a repassar l’enllumenat públic, ja que hi ha moltes zones a les fosques al nostre 
municipi amb l’inconvenient que això suposa per a tothom? 

 
Resposta: S’hi està damunt. Si el problema és de bombeta, es canvia de seguida. Si és avaria, ja tarda 
una mica més. Com he dit en l’anterior pregunta, es farà una revisió a fons de l’enllumenat un cop que 
disposem de l’electricista. 
 
- El passat dia 31 d’octubre, va caure un arbre dels jardins de Na Batlessa. Quins danys va ocasionar? 
 
Resposta: La jardinera on estava sembrat, l’arbocera de davant, la barana de la passarel·la d’accés al 
fossat, tant la de pedra com la de ferro, i l’envelat que aguanta la parra de la façana lateral de Na 
Batlessa. 
 
- Quines reparacions es duen a terme? 
 
Resposta: Totes les esmentades. Només falta l’envelat de la parra. 
 
- A quant s’apugen les tasques d’adequació i reparació d’aquest incident? 
 
Resposta: La major part de la tasca, l’ha feta la Brigada. A més del material per a la reparació, sí que 
s’han encomanat feines a una empresa de ferro perquè arregli la barana i a un camió per retirar l’arbre. 
 
- Suposem que l’asseguradora de l’Ajuntament es farà càrrec d’aquest import? 
 
Resposta: S’ha obert un expedient de sinistre. Esperem poder enviar les factures. 
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Medi Ambient 
 
- Davant la informació que va donar a les passades comissions informatives sobre la reducció de 
l’horari del punt verd, pot concretar quantes hores es reduiran i quins dies? 

 
Resposta: Atesa la baixa d’un treballador i la situació familiar d’un altre, s’informarà cada setmana de 
l’horari, segons la disponibilitat d’operaris. 
 
- Com pensa informar els usuaris d’aquests nou horari? 

 
Resposta: Amb mitjans propis i habituals a l’abast de l’Ajuntament: web municipal, Ràdio Artà, horari 
penjat a l’entrada del recinte del Punt Verd, etc. 
 
- Ens pot fer un resum de la reunió que ha mantingut amb l’empresa Net i Fresc? 

 
Resposta: Vàrem intercanviar opinions sobre els possibles incompliments de contracte per part de 
l’empresa concessionària i se’ns va formular el compromís d’entregar un contrainforme de l’empresa. 
 
Festes 
 
- Ens poden fer arribar les actes de les diferents comissions que s’han duit a terme per preparar les festes 
de la Colònia i de Sant Salvador de 2012? 
 
Resposta: Sí, en estar acabades. 
 
- Hi haurà llums de Nadal al carrer de Ciutat? 
 
Resposta: Sí. 
 
- Si la resposta és afirmativa, a partir de quina data? 

 
Resposta: A partir de dia 15 de desembre de 2012. 
 
 
Acords 
 
1. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i PSOE) i 1 abstenció (PP): 
1.1. Declarar que els fets exposats més amunt constitueixen una infracció administrativa en matèria de 
tinença d’animals, tipificada com a greu, de conformitat amb l’article 6 de l’Ordenança municipal 
reguladora de policia i bon govern. 
1.2. Imposar la sanció de multa per la quantia de 600 euros, el termini de pagament de la qual és el 
següent:  
a) Per a sancions notificades de l’1 al 15, fins al 20 del mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
b) Per a sancions notificades del 16 al 31, fins al 5 del segon mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
La sanció s’ha d’abonar mitjançant el document de liquidació adjunt a aquesta notificació a qualsevol 
oficina de “la Caixa” o de la Banca March.  
ADVERTIMENT: Si transcorre el període de pagament voluntari sense que el deute s’hagi ingressat, es 
meritaran el recàrrec del període de constrenyiment i els interessos de demora corresponents. El recàrrec 
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serà del 5 % quan el deute s’ingressi abans que es notifiqui la provisió de constrenyiment, de 
conformitat amb el que disposa l’article 28 de la Llei general tributària. 
1.3. Notificar la resolució a les persones interessades i indicar-hi els recursos pertinents. 
 
2. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i  PSOE) i 1 vot en contra (PP): 
2.1. Declarar que els fets exposats més amunt constitueixen una infracció administrativa en matèria de 
policia i bon govern, tipificada com a greu, de conformitat amb l’article 6 de l’Ordenança municipal. 
2.2. Imposar la sanció de multa per la quantia de 300,00 euros, el termini de pagament de la qual és el 
següent:  
a) Per a sancions notificades de l’1 al 15, fins al 20 del mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
b) Per a sancions notificades del 16 al 31, fins al 5 del segon mes següent o, si és inhàbil, el dia hàbil 
immediatament posterior. 
La sanció s’ha d’abonar mitjançant el document de liquidació adjunt a aquesta notificació a qualsevol 
oficina de “la Caixa” o de la Banca March.  
ADVERTIMENT: Si transcorre el període de pagament voluntari sense que el deute s’hagi ingressat, es 
meritaran el recàrrec del període de constrenyiment i els interessos de demora corresponents. El recàrrec 
serà del 5 % quan el deute s’ingressi abans que es notifiqui la provisió de constrenyiment, de 
conformitat amb el que disposa l’article 28 de la Llei general tributària. 
2.3. Notificar la resolució a les persones interessades i indicar-hi els recursos pertinents. 
 
3. Acordar, per unanimitat: 
3.1. Ratificar la relació dels terrenys destinats pel planejament a espais lliures públics i vials de cessió 
obligatòria i gratuïta descrits en el document Memòria justificativa, aprovada segons el que s’ha exposat 
i que se detalla a continuació [vegeu el text de la Memòria a l’apartat Desenvolupament de la sessió] 
3.2. Procedir a l’ocupació directa dels terrenys de cessió obligatòria i gratuïta descrits en l’apartat 
anterior. 
3.3. Notificar aquest acord al Sr. José María Bosch Aymerich i al Sr. Mateo Schohl Alarcón, titulars 
registrals de la finca de la qual procedeixen les descrites en l’apartat 1 (finca registral 9723, inscrita en 
el tom 3485, llibre 185, foli 129, d’Artà). 
3.4. Publicar aquest acord en el BOIB, en un diari i en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament. 
3.5. Expedir la certificació prevista en l’article 31 del Reial decret 1093/97, de 4 de juliol, pel qual 
s’aproven les normes complementàries al Reglament per a l’execució de la Llei hipotecària sobre 
inscripció en el Registre de la Propietat d’actes de naturalesa urbanística, una vegada que aquest acord 
no sigui susceptible de cap recurs administratiu o jurisdiccional, excepte el recurs de revisió i als efectes 
de la seva remissió al Registre de la Propietat per a la inscripció de les finques descrites en l’apartat 1. 
3.6. Sol·licitar al registrador de la propietat la inscripció dels terrenys inclosos en la Memòria 
justificativa i en l’acord a favor de l’Ajuntament i anotar-lo en l’inventari de béns de l’entitat, en 
l’apartat corresponent. 
 
4. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i PSOE) i 1 abstenció (PP), en relació a la moció 
presentada per l’Equip de Govern i pel grup municipal PSOE en contra dels desnonaments bancaris en 
execució d’accions hipotecàries: 
4.1. Manifestar la seva més absoluta oposició a tots els procediments d’execució hipotecària que 
s’estiguin tramitant en aquest terme municipal per part de les entitats bancàries, adoptats en situacions 
legals i personals crítiques en tant que no es modifiqui la normativa reguladora vigent. 
4.2. Instar les entitats bancàries per tal que valorin i analitzin cadascun dels casos de desnonament i 
ofereixin als interessats d’aquests alternatives que minvin les conseqüències que derivin de tals 
procediments, com ara establiments de moratòries, arrendaments socials dels immobles, etc. 
4.3. Declarar tota entitat bancària del terme municipal d’Artà que executi un desnonament d’habitatge 
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per execució hipotecària en situacions personals i familiars crítiques com a empresa “NON GRATA” 
dins del nostre municipi, amb totes conseqüències que això provoqui. 
4.4. Donar ordre a la Policia Local d’Artà per tal que no faci cap tipus d’acte de presència a qualsevol 
desnonament d’aquest tipus que s’executi en el terme municipal. 
4.5. Trametre aquest acord a totes les entitats bancàries que tenen domicili a Artà on l’Ajuntament 
tengui compte obert i a la Policia Local. 
 
5. Acordar, per unanimitat, en relació a la moció que presenta l’Equip de Govern municipal, relativa a 
instar la Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i Territori a la convocatòria urgent de reunió dels 
òrgans de govern del Parc Natural de Llevant: 
5.1. Sol·licitar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori la convocatòria urgent de  la reunió 
de l’Autoritat de Gestió i de la Junta Rectora del Parc Natural de Llevant. 
5.2. Sol·licitar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori la modificació de la composició 
d’aquests òrgans que possibiliten la gestió compartida del Parc Natural de Llevant. 
5.3. Comunicar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori la voluntat d’aquest Ajuntament de 
participar i col·laborar, si s’escau i en la mesura del que sigui possible, amb la Conselleria amb 
l’objectiu que les oficines del Parc Natural romanguin en el nucli urbà d’Artà, mantenint la proximitat 
amb la ciutadania i la seva visibilitat i presència actuals, i mantenint també al seu còmode abast altres 
serveis propis de la Conselleria que s’hi ofereixen. 
5.4. Demanar al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori que no es redueixin els serveis que 
actualment es desenvolupen al Parc Natural de Llevant (educació ambiental, servei als refugis, 
manteniment de finques i tasques agrícoles, tasques de conservació d’espècies, vigilància i prevenció 
d’incendis, etc). 
5.5. Trametre aquest acord al conseller d’Agricultura, Medi Ambient i Territori. 
 
6. Acordar, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 3 abstencions (PSOE), en relació a la Moció 
relativa al reconeixement i respecte al dret d’autodeterminació presentada per l’Equip de Govern: 
6.1. L’Ajuntament d’Artà rebutja els intents recentralitzadors per part de l’Administració central de 
l’Estat, i reafirma la voluntat perquè es continuï exercint l’autogovern de les Illes Balears de forma 
plena.  
6.2. L’Ajuntament d’Artà manifesta el ple suport a totes aquelles iniciatives de la societat civil i/o 
institucions, orientades i desenvolupades democràticament i pacíficament, que fomentin la informació, 
la consulta popular i la concreció del dret a decidir dels pobles. 
6.3. L’Ajuntament d’Artà insta el Govern de l’Estat a arbitrar els mecanismes legals i polítics oportuns 
perquè les comunitats autònomes puguin celebrar consultes populars de caràcter vinculant sobre totes 
aquelles matèries que considerin oportunes, incloent-hi l’exercici del dret de decidir. 
6.4. L’Ajuntament d’Artà insta el Parlament de les Illes Balears a desenvolupar l’Estatut d’Autonomia 
per regular la competència de celebració de consultes populars. 
6.5. L’Ajuntament manifesta i exigeix el màxim respecte al dret d’autodeterminació dels pobles, com a 
principi fonamental dels drets humans i reconegut internacionalment.  
6.6. L’Ajuntament d’Artà manifesta que el poble de les Illes Balears té el dret de decidir lliurement 
sobre el seu futur com a comunitat política, i no renuncia a exercir aquest dret en el moment que així ho 
determini la voluntat popular expressada democràticament i pacíficament. 
6.7. Trametre aquests acords al Govern de l’Estat, al Govern de les Illes Balears i als grups 
parlamentaris del Parlament de les Illes Balears. 
 
7. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, I-Verds i PSOE) i 1 abstenció (PP), en relació a la moció 
presentada per l’Equip de Govern en defensa i suport de mestres, professors i professores: 
7.1. L’Ajuntament d’Artà reconeix la tasca dels mestres, professors i professores i en aquests moments 
difícils els mostra suport i solidaritat.  
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7.2. L’Ajuntament d’Artà lamenta que s’hagi editat el vídeo que acusa tendenciosament el professorat 
de mala praxi, i demana a les Noves Generacions i al Partit Popular que retirin del Youtube i d’altres 
vies de difusió el vídeo en qüestió.  
7.3. L’Ajuntament d’Artà demana la retirada de l’Esborrany d’avantprojecte de la Llei reguladora de la 
convivència escolar i de l’autoritat del professorat, ja que vulnera tant els drets del professorat com de 
l’alumnat.  
7.4. L’Ajuntament d’Artà demana la retirada de l’Esborrany d’avantprojecte de la Llei sobre l’ús dels 
símbols institucionals de les Illes Balears i sobre l’ús de mobles i immobles afectes a l’ús públic. 
7.5. Trametre aquests acords a les Noves Generacions del Partit Popular, al Partit Popular, al conseller 
d’Educació i als centres escolars del municipi. 
 
8. Acordar, per unanimitat: 
8.1. Instar el Consell de Mallorca a redactar i aprovar al més aviat possible un pla director sectorial de 
comerç que reguli i doni seguretat jurídica a aquest sector estratègic de l’economia balear.  
8.2. Instar el Consell de Mallorca perquè adopti les mesures cautelars necessàries per garantir l’eficàcia 
del futur pla director sectorial de comerç, suspenent la instal·lació de grans establiments comercials que 
puguin ser incompatibles amb les noves determinacions a adoptar. 
8.3. Instar el Govern balear que consensuï amb el petit i mitjà comerç la política comercial que es vol 
desenvolupar i molt especialment els canvis a nivell d’horaris d’obertura, declaració de zones 
d’afluència turística i altres modificacions que puguin distorsionar l’equilibri entre petit i mitjà comerç i 
grans superfícies comercials, tot repensant i arribant a un acord sobre les determinacions fixades al 
Decret llei 11/2012. 
 
9. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i PSOE) i 1 abstenció (PP), en relació a la moció 
presentada pel PSOE i l’Equip de Govern municipal amb motiu de la política cultural de les Illes 
Balears a l’exterior: 
9.1.  Instar el Govern de les Illes Balears a no abandonar l’Institut Ramon Llull i a reforçar-lo com a 
autèntic instrument de projecció exterior de la llengua catalana i de la cultura. 
.2. Instar el Consell de Mallorca a realitzar totes les accions necessàries per mantenir obert l’Espai 
Mallorca a Barcelona com a element de promoció dels productes culturals de les Illes Balears i de la 
promoció dels seus artistes i escriptors. 
9.3. Començar la xarxa de municipis adherits a l’Institut Ramon Llull tal com ja funciona a la comunitat 
valenciana. 
9.4. Trametre aquests acords al Govern de les Illes Balears i a l’Institut Ramon Llull. 
 
10. Acordar, per 9 vots a favor (UIA, CxI, I. Verds i PSOE) i 1 abstenció (PP), en relació a la moció 
presentada pel PSOE sobre el Pla d’obres i serveis 2013: 
10.1. Instar el Consell de Mallorca que reclami al Govern de l’Estat la dotació pressupostària adient 
perquè el Consell pugui fer front al POS de 2013. 
 
10.2. Instar el Consell de Mallorca que reclami una partida suplementària per tal de contrarestar les 
mancances de finançament dels anys 2011 i 2012. 
10.3. Trametre aquests acords al Govern de les Illes Balears i al Consell de Mallorca. 
 
12. Acordar, per 1 vot a favor (I. Verds) i 10 abstencions (UIA, CxI, PSOE i PP): 
12.1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit núm. 11/2012 del pressupost en vigor que adopta la 
modalitat de crèdit extraordinari, d’acord amb el detall següent: 
Altes en partides de despeses 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
3321 22709 Treball altres empreses  2.589, 67 � 



� ���

 TOTAL  2.589, 67 � 
Finançament 
Aquesta modificació es finança amb càrrec a la baixa del crèdit de la partida: 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
9121 10000 Retribucions bàsiques i altres remuneracions 1.880,66 � 
9121 16000 Seguretat Social    709,01 � 
 TOTAL  2.589.67 � 
12.2. Publicar l’expedient de modificació de crèdit 11/2012 durant un termini de quinze dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la data d’inserció d’aquest anunci en el BOIB, durant el qual les 
persones interessades el podran examinar i, si escau, podran presentar reclamacions davant la 
corporació. Transcorregut el termini anterior, i en el cas que no es presenti cap reclamació, s’ha de 
considerar definitivament aprovada la modificació de crèdit. En cas contrari, la corporació disposa d’un 
termini d’un mes per resoldre-les, comptador a partir de l’endemà de la finalització de l’exposició al 
públic. 
 
13. Acordar, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 4 abstencions (PSOE i PP): 
13.1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit núm. 12/2012 del pressupost en vigor que adopta la 
modalitat de crèdit extraordinari, d’acord amb el detall següent: 
Altes en partides de despeses 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
1621 22700 Neteja i condicionament  107.894,39 � 
 TOTAL  107.894,39 � 
Finançament 
Aquesta modificació es finança amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides: 

Econòmica   Programa           

            5% crèdits inicials crèdit disponible 5% crèdits inicials subtotal disponible 
15000 01   1301 01 PRODUCTIVITAT 39.428,55 15.678,67 

1.971,43 13.707,24 
15000 01   1302 01 PRODUCTIVITAT 1.297,49 482,88 

64,87 418,01 
15000 01   1511 01 PRODUCTIVITAT 9.501,58 2.903,72 

475,08 2.428,64 
15000 01   1515 01 PRODUCTIVITAT 8.913,25 3.510,38 

445,66 3.064,72 
15000 01   1516 01 PRODUCTIVITAT 4.508,13 1.726,52 

225,41 1.501,11 
15000 01   1611 01 PRODUCTIVITAT 1.913,14 712,02 

95,66 616,36 
15000 01   1790 01 PRODUCTIVITAT 1.289,26 474,65 

64,46 410,19 
15000 01   2111 01 PRODUCTIVITAT 28.102,07 13.895,19 

1.405,10 12.490,09 
15000 01   2112 01 PRODUCTIVITAT 10.735,39 6.792,56 

536,77 6.255,79 
15000 01   2311 01 PRODUCTIVITAT 2.497,65 1.023,96 

124,88 899,08 
15000 01   2321 01 PRODUCTIVITAT 2.872,29 1.069,00 

143,61 925,39 
15000 01   2331 01 PRODUCTIVITAT 5.739,42 2.136,06 

286,97 1.849,09 
15000 01   2411 01 PRODUCTIVITAT 2.875,74 1.072,45 

143,79 928,66 
15000 01   3211 01 PRODUCTIVITAT 2.594,99 1.658,18 

129,75 1.528,43 
15000 01   3231 01 PRODUCTIVITAT 10.396,33 4.027,81 

519,82 3.507,99 
15000 01   3232 01 PRODUCTIVITAT 8.502,93 7.281,67 

425,15 6.856,52 
15000 01   3233 01 PRODUCTIVITAT 25.888,69 21.085,04 

1.294,43 19.790,61 
15000 01   3321 01 PRODUCTIVITAT 6.939,33 4.493,12 

346,97 4.146,15 
15000 01   3341 01 PRODUCTIVITAT 3.762,01 1.400,75 

188,10 1.212,65 
15000 01   3342 01 PRODUCTIVITAT 2.872,29 1.069,00 

143,61 925,39 
15000 01   3361 01 PRODUCTIVITAT 3.210,63 1.194,90 

160,53 1.034,37 
15000 01   4321 01 PRODUCTIVITAT 4.785,43 1.781,02 

239,27 1.541,75 
15000 01   4591 01 PRODUCTIVITAT 15.418,25 6.968,82 

770,91 6.197,91 
15000 01   9201 01 PRODUCTIVITAT 29.926,57 9.727,81 

1.496,33 8.231,48 
15000 01   9341 01 PRODUCTIVITAT 15.718,48 8.212,70 

785,92 7.426,78 
              

  107.894,39 

13.2. Publicar l’expedient de modificació de crèdit 12/2012 durant un termini de quinze dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la data d’inserció d’aquest anunci en el BOIB, durant el qual les 
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persones interessades el podran examinar i, si escau, podran presentar reclamacions davant la 
corporació. Transcorregut el termini anterior, i en el cas que no es presenti cap reclamació, s’ha de 
considerar definitivament aprovada la modificació de crèdit. En cas contrari, la corporació disposa d’un 
termini d’un mes per resoldre-les, comptador a partir de l’endemà de la finalització de l’exposició al 
públic. 
 
14. Acordar, per 1 vot a favor (del Sr. Alzamora d’UIA) i 10 abstencions (UIA, CxI, I. Verds, PSOE i 
PP): 
14.1. Aprovar la declaració de no disponibilitat dels crèdits pressupostaris de les aplicacions detallades 
per un import total de 170.769,44 �, quedant pendent d’afectar aquests crèdits al fi que l’article 2 del 
Reial decret llei 20/2012 indica (aportacions a plans de pensions o similars), sense que es puguin 
destinar a cap altre objecte, ni en aquest exercici ni en exercicis futurs. 
14.2. Donar compte d’aquest acord a Intervenció perquè procedeixi a dur a terme les anotacions 
comptables i pressupostàries corresponents. 
 
P1. Acordar: 
1. Ratificar, per unanimitat, la urgència d’aquest punt i incloure’l en l’ordre del dia del Ple.  
2. Acordar, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 4 abstencions (PSOE i PP): 
2.1. Aprovar l’expedient de modificació de crèdit núm. 13/2012 del pressupost en vigor que adopta la 
modalitat de crèdit extraordinari, d’acord amb el detall següent: 
Altes en partides de despeses 
Programa Econòmic Denominació Altes � 
0111 91304 Amortització préstec escoleta “la Caixa” 3.767,27 � 
 TOTAL  3.767,27 � 
Finançament 
Aquesta modificació es finança amb càrrec a la baixa del crèdit de les partides següents: 

C. 
programa 

C. 
econòmica Import 

1511 12004 53,51 � 
1511 16000 16,05 � 
9201 12004 52,90 � 
9201 16000 15,87 � 
9341 12004 54,09 � 
9341 16000 16,22 � 
1511 12004 57,67 � 
1511 16000 21,82 � 
9341 12004 57,11 � 
9341 16000 21,62 � 
9201 12004 52,90 � 
9201 16000 15,87 � 
9201 12003 70,29 � 
9201 16000 27,02 � 
9341 12004 54,09 � 
9341 16000 16,22 � 
9201 12004 24,45 � 
9201 16000 8,98 � 
9201 12004 54,09 � 
9201 16000 16,22 � 
9201 12004 50,06 � 
9201 16000 18,28 � 
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9201 12004 58,27 � 
9201 16000 22,05 � 
9201 12004 49,47 � 
9201 16000 18,06 � 
9341 12004 49,47 � 
9341 16000 18,46 � 
9201 12004 55,29 � 
9201 16000 16,57 � 
3361 13000 67,89 � 
3361 16000 18,03 � 
2331 13000 65,01 � 
2331 16000 18,51 � 
2411 13000 46,89 � 
2411 16000 13,14 � 
2112 13000 37,97 � 
2112 16000 9,92 � 
9201 13000 102,56 � 
9201 16000 26,28 � 
2311 13000 72,37 � 
2311 16000 19,28 � 
3233 13000 92,74 � 
3233 16000 25,42 � 
3231 13000 136,82 � 
1515 13000 51,04 � 
1515 16000 14,09 � 
3233 13000 92,24 � 
3233 16000 24,21 � 
2411 13000 100,75 � 
2411 16000 28,57 � 
2112 13000 30,64 � 
2112 16000 8,08 � 
3361 13000 54,66 � 
3361 16000 4,75 � 
3233 13000 81,95 � 
3233 13000 42,93 � 
1515 13000 50,81 � 
1515 16000 13,27 � 
3233 13000 81,95 � 
2112 13000 49,25 � 
2112 16000 13,40 � 
3321 13000 21,34 � 
3321 16000 8,44 � 
3233 13000 101,90 � 
3233 16000 26,81 � 
1515 13000 28,14 � 
1515 16000 8,35 � 
3321 13000 89,80 � 
3321 16000 23,05 � 
1515 13000 54,52 � 
1515 16000 16,30 � 
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1515 13000 53,38 � 
1515 16000 15,51 � 
4591 13000 55,08 � 
4591 16000 15,05 � 
1515 13000 54,98 � 
1515 16000 16,99 � 
1515 13000 58,35 � 
1515 16000 16,56 � 
3341 13000 121,61 � 
3341 16000 30,42 � 
2112 13000 65,32 � 
2112 16000 17,93 � 
4591 13000 66,27 � 
4591 16000 20,71 � 
3233 13000 62,44 � 
1790 13000 62,18 � 
1790 16000 19,11 � 
9121 10000 59,41 � 
9121 16000 18,93 � 

 TOTAL 3.767,27 � 
2.2. Publicar l’expedient de modificació de crèdit 13/2012 durant un termini de quinze dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la data d’inserció d’aquest anunci en el BOIB, durant el qual les 
persones interessades el podran examinar i, si escau, podran presentar reclamacions davant la 
corporació. Transcorregut el termini anterior, i en el cas que no es presenti cap reclamació, s’ha de 
considerar definitivament aprovada la modificació de crèdit. En cas contrari, la corporació disposa d’un 
termini d’un mes per resoldre-les, comptador a partir de l’endemà de la finalització de l’exposició al 
públic. 
 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 
        El batle 


